
PIO-003308/2023

ÚMČ Praha 10

Zápis z 1 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, které se konalo 
dne 11. 1. 2023, na ÚMČ Praha 10, 411a, budova A.

Přítomní členové KB:  Bc. Radek Lojda, Jiří Komrska, Mgr. Matěj Štěpánek, 
Jaroslav Štěpánek, MBA, Mgr. Stanislav Šimek, Mgr. Martin Čásenský
Omluvení členové KB: 0
Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Michal Řidl, MP, plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 1, schválení programu.
2. Projednání a schválení jednacího řádu KB RMČ Praha 10 (§3, náplň činnosti)
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
4. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
5. Aktuální informace k činnosti HZS.
6. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
7. Návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.
8. Diskuze, různé.

1. Zahájení jednání KB č. 1, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosta pozdravil a přivítal předseda KB p.
Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení 

navrženého programu jednání. Podkladové materiály byly zaslány členům 
elektronicky. Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Hlasování: schválení programu 1 jednání KB:
PRO - 6; PROTI - 0; ZDRŽEL SE - 0
Program byl přijat.

Hlasování: schválení ověřovatele 1 jednání KB:
PRO - 6; PROTI - 0; ZDRŽEL SE - 0
Ověřovatel byl přijat.

Ověřovatelem zápisu č. 1 byl schválen Martin Čásenský.
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2. Projednání a schválení jednacího řádu KB RMČ Praha 10 (§3, náplň činnosti)

Členům KB byl předsedou předložen návrh § 3, náplň činnosti KB jednacího řádu.

1. Agenda spadající do oblasti bezpečnosti, včetně bezpečnosti v dopravě je radou a 
dalšími obecními institucemi předložena komisi, která problematiku projedná a 
navrhne radě návrh na řešení.

2. Komise projednává a schvaluje koncepci činnosti komise, stanovuje priority a na 
svých pravidelných zasedáních je komise informována o bezpečnostní a dopravní 
situaci na obvodě a v souladu se svou koncepcí může radě předkládat iniciativní 
návrhy.

3. Komise projednává podněty a stížnosti od občanů a navrhuje optimální řešení.
4. Komise spolupracuje s BK Magistrátu hl. m. Prahy a BK ostatních městských částí za 

účelem výměny informací o činnosti BK na území Prahy.
5. Komise spolupracuje v případě potřeby s odbornými komisemi rady a výbory 

zastupitelstva MČ Praha 10.

Po krátké a věcné diskuzi bylo o návrhu hlasováno.

Hlasování: schválení náplně činnosti KB, §3:
PRO - 6; PROTI - 0; ZDRŽEL SE - 0
Náplň činnosti byla schválena.

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.

Plk. Renáta Havlíková, předložila Zprávu k bezpečnostní situaci na území Obvodního 
ředitelství policie Praha IV se zaměřením na teritorium Městské části Prahy 10 (za 
období od 1. 1. 2022 do 30. 9. 2022) Zpráva za celý rok 2022 bude předložena na 
únorovém jednání KB.
Zpráva obsahuje statistiku za uvedené období. Je vidět, že nápad stále stoupá a dostává 
se na úroveň před Covidem.
Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.
Dále zmínila, že na stadionu Bohemians již nebude hrát své domácí utkání tým 
Pardubic, což zmenší počet bezpečnostních opatření. Dne 7. 6. 2023 se na Slávii 
uskuteční západ finále Kontinentální ligy UEFA. Utkání budou provázet velká 
bezpečnostní opatření po celé Praze. Na Letné má probíhat velkoplošná projekce 
utkání. V okolí stadionu budou dopravní uzávěry. Věc je již na ÚMČ Praha 10 v jednání. 
17.10 hodin příchod p. Radka Lojdy.
K nadcházejícím volbám bylo uvedeno, že bude zajištěna ostraha Českého statistického 
úřadu, na kterém je stále ještě lešení. Pod dohledem budou také volební místa a jejich 
okolí.
Závěrem byla KB informována o provedených opatření ze strany PČR k problematice 
venčení většího počtů psů v lokalitě V Úžlabině 2. Své vlastní opaření zde provádí také 
MP. Dále je věc řešena ÚMČ Praha 10 a na Veterinární správě.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.
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4. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Michal Řidl přinesl statistické přehledy MP za prosinec2022 (členům bylo zasláno 
elektronicky). Za celý rok 2022 bude statistika předložena po zveřejnění za celé hl. m. 
Prahu. Informoval o průběhu služby na Silvestra a během svátků. Řešeno bylo celkem 
12 osob v souvislosti s požíváním pyrotechniky. Nebyl zaznamenán žádný velký 
incident.
Také MP se připravuje na volby, nečekají se žádné problémy.
MP řeší také napadání psů V Úžlabině 2, kde chovatelka nezvládá cca. 17 psů a dochází 
ke konfliktům při venčení a v místě bydliště. Dle vyjádření chovatelky se údajně stěhuje 
mimo Prahu a k venčení již na místě nedochází. Odváží je dodávkovým vozidel mimo 
Prahu. Na místě v současné době hlídkuje MP.
Martin Čásenský vznesl dotaz, jak se řešily pokuty za pyrotechniku? Bylo řešeno 
domluvou a osoby svého přestupkového jednání zanechaly.
Matěj Štěpánek vznesl dotaz, zda se neprojevilo nějak negativně před OC Tesco 
otevření restaurace „Káčko" (dole v OC Tesco). Ne neprojevilo, jedině až začnou 
fotbalové utkání tak lze předpokládat, že bude plno, nicméně pro osoby z řad 
alkoholiků, osob bez domova atd je tam pro ně draho.

se zeptal jaký je početní stav strážníků a jaký je tabulkový počet. 
V současné době je 92 strážníků na Praze 10, plný stav je 108. V minulosti bylo 123. 
Pravděpodobně bude další podstav vznikat, jak strážníci stárnou a odchází do důchodu, 
nebo ze zdravotních důvodů, také se stěhují mimo Prahu.
Radek Lojda upřesnil, že je stále možnost pro strážníky pronájem obecního bytu 
v zájmu obce. V minulosti se to uvádělo i na náborovém letáku MP.
Jaroslav Štěpánek zmínil problematiku parkování na ZM. Bude se tomu dále s MP 
intenzivně věnovat.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

5. Aktuální informace k činnosti HZS.

David Horáček, se zjednání omluvil.

6. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Miloš Jurča vyjmenoval problematická místa, Karavany u Jižní spojky, Skalka, 
Novobohdalecká (garáže), Tesco Eden, Malešice pod hotele Hektor atd. jedná se o 
místa, která se řeší dlouhodobě, situace se kolísavě mění k lepšímu, nebo naopak k 
horšímu.
KB se na tyto problematická místa zaměří a bude opět iniciovat jednání s majitelem 
pozemků v případě JS je to MHMP a v případě garáží převážně Dopravní podnik hl. m. 
Prahy.
Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.
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Stanislav Šimek zmínil tu skutečnost, že jak je uvedeno v předložené statistice PČR, tak 
podle nápadu trestné činnosti na tom není Praha 10 vůbec špatně proti zbytku celého 
policejnímu obvodu Praha IV.

7. Návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

Matěj Štěpánek připomněl, že bude fungovat také Protidrogová komise RMČ Prahy 10 
a předpokládá, že se bude její činnost překrývat v některých záležitostech s KB a bude 
docházet k vzájemné spolupráci.

8. Diskuze, různé.

Radek Lojda zmínil, že jemu došlé podněty předává průběžně na příslušná oddělení 
podle gescí k řešení. V současné době také řeší problematiku part mladistvých nebo 
dětí, kteří ve volnočasovém parku Gutova porušují provozní řád.

Také řeší problematiku dodržování nulové tolerance k hazardu na MČ Praha 10.

Závěrem seznámil KB o obsazení domu Malínská skupinou squatterů v prosinci a o 
následném probíhajícím jednání s těmito osobami.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

Jednání bylo ukončeno v 18.00 hodin.

Součástí zápisu je: Stanovisko KB č. KB/1/1/2023 
Presenční listina KB

Tajem a 10

yhotovení zápisu
. ledna 2023
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STANOVISKO KOMISE BEZPEČNOSTNÍ
č. KB/1/1/2023 

ze dne 11. 1. 2023
k Náplň činnosti komise dle §3 Jednacího řádu komisí RMČ Praha 10

Komise bezpečnostní RMČ Praha 10

I. DOPORUČUJE
Náplň činnosti:

1. Agenda spadající do oblasti bezpečnosti, včetně bezpečnosti v dopravě je radou a 
dalšími obecními institucemi předložena komisi, která problematiku projedná a 
navrhne radě návrh na řešení.

2. Komise projednává a schvaluje koncepci činnosti komise, stanovuje priority a na 
svých pravidelných zasedáních je komise informována o bezpečnostní a dopravní 
situaci na obvodě a v souladu se svou koncepcí může radě předkládat iniciativní 
návrhy.

3. Komise projednává podněty a stížnosti od občanů a navrhuje optimální řešení.
4. Komise spolupracuje s BK Magistrátu hl. m. Prahy a BK ostatních městských částí za 

účelem výměny informací o činnosti BK na území Prahy.
5. Komise spolupracuje v případě potřeby s odbornými komisemi rady a výbory 

zastupitelstva MČ Praha 10.

II. UKLÁDÁ
Předsedovi KB předložit ke schválení RMČ Praha 10.

Termín:

do 9. 3. 2023

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
6 6 0 0 0

Předseda KB RMČ Praha 10

QF 42-02-07/03



MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 10

Prezenční listina z 1 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10 

konaného dne 11.1. 2023 od 17 hodin, presenčně, ÚMČ Praha 10, 411a.

Jméno P -

 předseda KB
Mgr. Matěj Štěpánek
Mgr. Martin Čásenský
Jaroslav Štěpánek, MBA
Bc. Radek Lojda
Mgr. Stanislav Šimek
Jiří Komrska

Bc. Miloš Jurča, 
tajemník KB

HOSTÉ:

Jméno Podpis 
plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČ
Mgr. Michal Řidl, MP
Npor. Bc. David Horáček, HZS

Členové komise berou na vědomí, žes informacemi získanými při výkonu jejich funkce je třeba nakládat 
nanejvýš obezřetně. Jejich další šíření, nebo zveřejňování, je možné pouze v souladu správními 
předpisy upravujícími ochranu informací.
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ÚMČ Praha 10

Zápis z 2 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, které se konalo 
dne 8. 2. 2023, na ÚMČ Praha 10, 411a, budova A.

Přítomní členové KB: Jiří Komrska, Mgr. Matěj Štěpánek, Mgr. Stanislav 
Šimek, Mgr. Martin Čásenský
Omluvení členové KB: Bc. Radek Lojda, Jaroslav Štěpánek, MBA
Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Michal Řidl, MP

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 2, schválení programu.
2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
4. Aktuální informace k činnosti HZS.
5. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
6. Diskuze, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti 

KB.

1. Zahájení jednání KB č. 2, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosta pozdravil a přivítal předseda KB p.
Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení 

navrženého programu jednání. Podkladové materiály byly zaslány členům 
elektronicky. Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Hlasování: schválení programu 2 jednání KB:
PRO - 5; PROTI - 0; ZDRŽEL SE - 0
Program byl přijat.

Hlasování: schválení ověřovatele 2 jednání KB:
PRO - 5; PROTI - 0; ZDRŽEL SE - 0
Ověřovatel byl přijat.

Ověřovatelem zápisu č. 2 byl schválen Martin Čásenský.
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2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.

Paní ředitelka je z jednání omluvena, případné dotazy k zaslané zprávě PČR odpoví 
písemně.

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Michal Řidl předložil statistický přehled MP za leden 2023 (členům bylo zasláno 
elektronicky). Nejedná se o žádné navýšení, jedna opilá osoba řešena na Skalce, byla 
převezena na záchytku. Začala již fotbalová liga, jsou prováděna standartní opatření. 
Leden byl relativně klidný.
Stanislav Šimek zmínil, že by bylo dobré absolvovat nějaký vybraný zápas, aby členové 
KB viděli, jak bezpečnostní opatření probíhá.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

4. Aktuální informace k činnosti HZS.
David Horáček, se z jednání omluvil, byl převelen do Turecka, kde je nasazen v rámci 
USAR týmu HZS ČR, (vyhledávání přeživších po zemětřesení).

5. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Miloš Jurča konstatoval, že v lednu na oddělení nic nepřišlo. Začaly jarní prázdniny, 
obyvatelé jsou na horách.
Bylo také jednáno s MHMP ve věci dalšího rozvoje kamer MKS, mají rozdělány v celé 
Praze celkem 5 investičních akcí. Další zatím nezahajují, čeká se na ustanovení nové 
rady MHMP (předpoklad 16. 2. 2023).

6. Diskuze, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti 
KB.

Michal Řidl členům KB vysvětlil, jak fungují opatření na fotbalových zápasech, jaké 
činnosti vykonává MP.
Stanislav Šimek navrhnul, že by bylo dobré, aby na jednání KB například dvakrát za rok 
přišli vedoucí Místních oddělení PČR a uvedli, jak vidí oni situaci, co potřebují atd. nebo 
uspořádat výjezdní jednání přímo na místních oddělení. Případně také na ředitelství 
MP a stanici č. 5 HZS. Až bude déle vidět je plánovaná problémová místa přímo 
navštívit a na místě zjistit aktuální situaci.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.
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Jednání bylo ukončeno v 18.00 hodin.

Součástí zápisu je: Presenční listina KB č. 2

Tajemník

P  KB RMČ Praha 10

Bc.
d
8

hotovení zápisu 
a 2023
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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 10

Prezenční listina z Zjednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10 
konaného dne 8. 2. 2023 od 17 hodin, presenčně, ÚMČ Praha 10, 411a.

Jméno Podpis
 předseda KB _

Mgr. Matěj Štěpánek ___
Mgr. Martin Čásenský
Jaroslav Štěpánek, MBA
Bc. Radek Lojda
Mgr. Stanislav Šimek  __
Jiří Komrska

Bc. Miloš Jurča, 
tajemník KB

____ __
HOSTÉ:

Jméno Podpis ___
plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR
Mgr. Michal Řidl, MP
Npor. Bc. David Horáček, HZS ______

Členové komise berou na vědomí, že s informacemi získanými při výkonu jejich funkce je třeba nakládat 
nanejvýš obezřetně. Jejich další šíření, nebo zveřejňování, je možné pouze v souladu s právními 
předpisy upravujícími ochranu informací.
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ÚMČ Praha 10

Zápis z Sjednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, které se konalo 
dne 8. 3. 2023, na ÚMČ Praha 10, 411a, budova A.

Přítomní členové KB:  Jiří Komrska, Mgr. Matěj Štěpánek, Mgr. Stanislav 
Šimek, Mgr. Martin Čásenský, Bc. Radek Lojda, Jaroslav Štěpánek, MBA
Omluvení členové KB: 0
Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Michal Řidl, MP, plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR, npor. Bc. David Horáček, HZS, 
,  Streetwork Beztíže - Praha 10

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 3, schválení programu.
2. Konflikty v okolí metra Strašnická a Gutovky (host  Streetwork Beztíže - 

Praha 10).
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
4. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
5. Aktuální informace k činnosti HZS.
6. Návrhy PČR, HZS na dovybavení a odměny pro MP na rok 2023.
7. KRATOM (KRATOMAT) u Metra Strašnická, Praha 10.
8. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
9. Diskuze, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 3, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p.
 Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení 

navrženého programu jednání. Podkladové materiály byly zaslány členům 
elektronicky. Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Hlasování: schválení programu 3 jednání KB:

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL

7 7 0 0_______________ 0
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Program jednání KB byl přijat.

2. Konflikty v okolí metra Strašnická a Gutovky (host , Streetwork 
Beztíže - Praha 10).

Radek Lojda uvedl bod jednání a představil hosty. Uvedl, že předmětem jsou problémy 
s mládeží jak v areálu Gutova, tak i v okolí a u Metra Strašnická. Na místě samém 
proběhlo také místní šetření.

 a ze Streetwork beztíže - Praha 10 následně členům 
KB přiblížili, co obnáší jejich práce v lokalitě a jaké jsou v místě problémy. Už v loňském 
létě tam byla živá situace a registrovala se tam drobná kriminalita, krádeže a střety 
různých part. Něco se podařilo eliminovat. Tuto zimu se situace zklidnila vzhledem 
k počasí. Je předpoklad, že s příchodem jara vše začne na novo. Situace se průběžně 
řeší a konzultuje také se správcem areálu p V současné době není v areálu 
zajištěna žádná bezpečnostní služba. Vhodné by bylo zajištění nějaké bezpečnostní 
služby nebo vyčlenění zaměstnance s úvazkem na toto zajištění. Ze strany areálu na to 
ale nejsou finanční prostředky. Kolegové mají zkušenost s Prahou 2, kde to bylo také 
problematické a situaci zklidnilo zřízení pozice hlídače na Vodárenském hřišti.
Dále by bylo dobré více spolupracovat s PČR a MP ve výměně informací ve směru, kde 
je situace špatná, nebo na jaká místa se problematika přesouvá.

Martin Čásenský uvedl, že celkový stav areálu, hlavně skateparku je již velice špatný a 
byla by potřeba rekonstrukce. Kriminalita (drobná) tam je také a například WC bylo již 
vymalováno za poslední dobu již dvakrát a je to opět „počmárané". Gutovka prodělává, 
takže najmout ochranku není tak jednoduché. Řešením by bylo zpoplatnit skatepark a 
z tohoto výnosu platit ostrahu a údržbu. Omezilo by se tím vstupu lidí, kteří tam 
nechodí jezdit, ale vyvolávají konflikty atd.
Za Beztíže je to možná cesta, nicméně pro někoho je dvacet korun přijatelné a pro 
někoho je to moc.
Bude se to dále řešit a rozhodnutí může přijít relativně brzo.

Michal Řidl uvedl, že k areálu bylo přijato v roce 2021 jedno oznámení a k okolí Metra 
3 podněty. V roce 2022 byly 4 podněty ke Strašnické a k areálu 5 podnětů. V návaznosti 
na to dochází vždy k posílení výkonu služby strážníků se zaměřením na místa, kde 
dochází ke kumulaci těchto „partiček". Nějaké přestupky byly dále řešeny pokutou. MP 
by pomohl nějaký osobní dohled. U Metra jsou kamery MKS na Gutovce jsou kamery 
patřící areálu.
V areálu a v okolí zasahovala i Kriminální služba PČR, jedná se ale o okrajové věci.

Renáta Havlíková upřesnila, že KS operuje tam kde se mládež schází, jedná se ale 
většinou o přestupkové jednání. Také je potřeba zdůraznit, že kde se tedy má mládež 
scházet, když jsou problémy i tam, kde je to místo pro ni předurčeno. Když nebudou 
zde tak budou jinde, Praha 10 má tuto lokalitu, Praha 11, OC Chodov. Cestou by bylo 
zavedení ostrahy v areálu ale věkově vhodnou osobou, která by šla cestou přirozené 
autority, kompetencí, respektu na základě třeba znalostí skateboardingu apod.
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Určitě je lepší prevence než řešení následků.

Matěj Štěpánek uvedl, že bude těžké zajistit, aby byla ostraha respektována a byl to 
skutečně schopný mentor.

Radek Lojda zhodnotil, že nejlepším by bylo skutečně mít vlastní ostrahu v areálu. 
Podívat se na pracovní úvazky stávajících zaměstnanců areálu atd. tyto případně 
upravit, to je také možná cesta.

Stanislav Šimek uvedl, že Skalka a Gutovka je dlouhodobý problém. Možná by situaci 
pomohlo vyřešit zřízení nějakých mobilních stanic MP v daných lokalitách v období od 
jaro do podzimu. Na 7domkách je služebna a situace v lokalitě je v této oblasti s 
mládeží dá se říci již bezproblémová.

Michal Řidl uvedl, že na Skalce je při zjištění přestupku konzumace alkoholu na místě 
uvedeném v příloze městské vyhlášky, se již nově přikračuje ze strany MP v zajištění 
alkoholu, což je jediný účinný způsob, kterého se tyto osoby „bojí". Vzhledem k tomu 
se přesouvají a konzumují alkohol někde jinde.

Martin Čásenský na Gutovce nelze přidat obytnou buňku, areál je chráněn autorským 
právem architekta. Jedině snad mimo areál na pozemek ve správě MČ.

Michal Řidl druhý problém je v tom, že MP již směřuje výkon služby do tohoto prostoru 
a okrskář zcela logicky bude chybět jinde. Okrsky jsou rozsáhlé a každý den se mají 
projít. Nutno poznamenat, že okrskáři chodí pouze v denní době v jednočlenné hlídce, 
kdy slouží v celém svém okrsku.

Současná opatření MP na problematická místa se dělají na určitou omezenou dobu 
několik dnů či týdnů v návaznosti na často omezené personální možnosti.

Mládež jak je zjišťováno požívá každodenně alkohol, OPL, KRATOM, nikotinové tablety 
atd.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.

Renáta Havlíková předložila Zprávu k bezpečnostní situaci na území Obvodního 
ředitelství policie Praha IV se zaměřením na teritorium Městské části Praha 10 (za 
období od 1.1. 2023 do 28. 2. 2023, bylo zasláno členům elektronicky). Dále upozornila 
na aplikaci „Mapa kriminality pro veřejnost a obce", www: kriminalita.policie.cz a 
přinesla ktomu prezentaci. V případě zájmu lze domluvit případně školení ktéto 
aplikaci. Novinkou je to, že je mapa daleko přesnější se zaměřením na konkrétní místa 
a to hlavně pro přihlášené osoby, například úředníky. Mapa má lepší znázorňovací 
potenciál. Dříve se této mapě nevěnovala taková pozornost. V současné době jsou dvě 
verze, jedna pro veřejnost a druhá pro služební a komunální, odbornou potřebu, tato 
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je detailnější. Do budoucna se počítá s tím, že se tam budou zadávat i přestupková data 
MP.

MČ bude určitě chtít možnost přihlášení pro svoji potřebu a domluvíme si termín.

4. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Michal Řidl předložil statistický přehled MP za únor 2023 (členům bylo zasláno 
elektronicky). Ix zadržen řidič pod vlivem alkoholu, lx fyzické napadení před restaurací 
Půda, 4x fotbalové opatření, čeká nás rizikové utkání Slavie x Plzeň a v neděli 
Bohemians x Pardubice.
Na stadionu Slavie došlo k odinstalování předního plotu v sektoru hostů.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

5. Aktuální informace k činnosti HZS.
David Horáček, předložil statistiku za únor 2023 (rozeslání elektronicky). Ubylo celkově 
výjezdů. Musí pochválit PČR a MP, že znatelně ubylo požárů, zapálených kontejnerů na 
komunální odpad k čemuž docházelo dříve po zápasech často.

Průběžně HZS řešilo tzv. „zelenou vlnu" aby se dalo rychleji vyjet ze stanice. Na druhou 
stranu k Jižní spojce je to ještě v řešení. Dále také zmínil problematiku při výjezdu ze 
stanice přes chodník. Často chodci nedbají signálu, mají sluchátka atd.

Často se také vyjíždí k planému poplachu na vysokoškolské koleje VŠE (hlásiče kouře).

6. Návrhy PČR, HZS na dovybavení a odměny pro MP na rok 2023.

Od PČR již přišla prezentace, veškeré požadované dovybavení je určeno pro přímý 
výkon služby (bylo rozesláno elektronicky). Žádost byla již zaslána na STA.

MP také zaslala žádost na motivační odměny 2023 již na STA.

HZS by nejraději provedlo postupnou rekonstrukci sportoviště, které je součástí 
stanice. Zejména potřebují vybavení na hřiště, jako jsou branky, sítě. Dále také 
vybavení na venkovní workoutové hřiště. Dále bude záměr konzultován s OŽP, kde mají 
s tímto zkušenosti, stejné plochy zařizují v rámci MČ. Velitel stanice bude kontaktován 
dotčeným úředníkem.

Jaroslav Štěpánek uvedl, že na MČ je cca. 80 hřišť, jejichž stav je u některých také 
špatný. Osobně se v této problematice každodenně angažuje. Dělají se nové projekty 
na rekonstrukci. Osobně bude také kontaktovat vedoucího OŽP a požádá jej o 
součinnost.
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7. KRATOM (KRATOMAT) u Metra Strašnická, Praha 10.

Radek Lojda uvedl, jak všichni víme, účinky přírodní látky KRATOM jsou velice 
diskutabilní a v současné době probíhají v ČR jednání o zařazení této látky mezi OPL, 
V nedávné době došlo k umístění prodejního automatu tzv. KRATOMATU v blízkosti 
volnočasového areálu Gutova u stanice Metra Strašnická. Přesně v podchodu pod 
komunikací V Olšinách. Tento podchod spravuje Technická správa komunikací Praha, 
přičemž zde umístěná občerstvení provozuje soukromý subjekt na základě nájemního 
vztahu s TSK.

Na základě těchto zjištěných skutečností byla tato problematika obšírně diskutována a 
následně KB přijmula následující stanoviska.

Komise bezpečnostní RMČ Praha 10

I. DOPORUČUJE

Radě městské části Praha 10 zahájit okamžitě jednání se správcem podchodu (TSK Praha) ve 
věci odstranění automatu (KRATOMATU) z prostoru podchodu komunikace V Olšinách u 
stanice Metra Strašnická na Praze 10.

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL

7 7 0 0 0

Komise bezpečnostní RMČ Praha 10

I. NESOUHLASÍ

a považuje umístění automatu (KRATOMATU) na území Městské části Praha 10 za 
bezpečnostní a zdravotní riziko, jestliže je umístěn v blízkosti dětských hřišť, sportovišť a škol.

5
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Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL

7 7 _0_______________ 0 0_______________

Stanoviska budou předloženy na nejbližším jednání RMČ Praha 10 k dalšímu opatření.

8. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Miloš Jurča informoval o opakující se stížnosti k provozu pivnice Panda, Vršovická 42, 
kde již cca od roku 2018 dochází k stížnostem na provoz a chování hostů před 
provozovnou. V minulosti tam bylo řešeno hlučné chladící zařízení, byla provedena 
výmalba fasády a předzahrádka byla sladěna do platných norem. V současné době je 
hlavní problém vtom, že otvírací doba je od 07.00 hodin což znamená, že se do 
provozovny a před ní schází osoby často závislé na alkoholu a od rána hlučí, kouří před 
chodem do domu. Děti nájemníků následně musí kolem těchto osob procházet při 
cestě do školy. V minulosti tam také došlo údajně i k několika verbálním útokům na 
rodiče. Dům je ve správě MČ a prostor je řádně pronajat právnické osobě na dobu 

neurčitou.

Michal Řidl požádal o přeposlání podání, zaúkoluje okrskáře, aby do provozovny zašli 

a na problematiku se zaměřili.

Radek Lojda poukázal na otvírací dobu, je to brzy od rána a to je problematické. Hned 
vedle je také lavička městského mobiliáře, na kterou si osoby sedají. Bude nutné 

jednání s nájemcem.

Miloš Jurča dále informoval o vniknutí osoby do přízemního bytu oknem na adrese 
Ruská 1314/196 (dům ve správě MČ). Přivolaná PČR následně k věci provedla šetření. 
Věc je dále v řešení OBN, oddělení bytů. Na bytu není zatím evidován žádný dluh. 
Oznamovatel se obává, aby se zbytu nestal problematický byt s velkou fluktuací 
návštěvníků. Podnět bude dále sledován a řešen s oprávněným nájemcem.

Miloš Jurča informoval o provedení úklidu u garáží Novobohdalecká ke kterému došlo 
dne 28. 2. 2023 jak na pozemcích DP hl. m. Prahy tak i MČ Praha 10.

9. Diskuze, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti 

KB.
Jaroslav Štěpánek poděkoval MP za důsledné zmapování a následné pokutování 
přestupkového parkování, projíždění jednosměrných ulic atd. v oblasti Zahradního 
Města. Po několika letech je z vypracované tabulky vidět, že jsou kritické tři ulice. 
Strážníci se tomu opravdu věnují. Je jasné, že nelze všechno obsáhnout ale i tak bylo 
odvedeno velké úsilí a věří, že bude v této činnosti MP nadále pokračováno.
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Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

Jednání bylo ukončeno v 19.00 hodin.

Součástí zápisu je: Presenční listina KB č. 2
Usnesení č. KB/3/1/2023
Usnesení č. KB/3/2/2023

P a KB RMČ Praha 10

Tajemník KB RMČ Praha 10

Bc.
datu vyhotovení zápisu 
8. března 2023

7
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STANOVISKO KOMISE BEZPEČNOSTNÍ 
č. KB/3/1/2023 

ze dne 8. 3. 2023
k umístění automatu na Kratom na MČ Praha 10

Komise bezpečnostní RMČ Praha 10

I. DOPORUČUJE

Radě městské části Praha 10 zahájit okamžitě jednání se správcem podchodu (TSK Praha) ve 
věci odstranění automatu (KRATOMATU) z prostoru podchodu komunikace V Olšinách u 
stanice Metra Strašnická na Praze 10.

Průběh hlasování: _______________________________________ _ _________
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL

7 7 0________________ 0 o

Předseda KB RMČ Praha 10 

QF 42-02-07/03
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STANOVISKO KOMISE BEZPEČNOSTNÍ 
č. KB/3/2/2023 

ze dne 8. 3. 2023 
k umístění automatu na Kratom na MČ Praha 10

Komise bezpečnostní RMČ Praha 10

I. NESOUHLASÍ 

a považuje umístění automatu (KRATOMATU) na území Městské části Praha 10 za 
bezpečnostní a zdravotní riziko, jestliže je umístěn v blízkosti dětských hřišť, sportovišť a škol.

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
7 7 0 0 0

Předseda KB RMČ Praha 10

QF 42-02-07/03



MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 10

Prezenční listina z 3 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10
konaného dne 8. 3. 2023 od 17 hodin, prezenčně, ÚMČ Praha 10, 411a.

Jméno P
 předseda KB

Mgr. Matěj Štěpánek
Mgr. Martin Čásenský
Jaroslav Štěpánek, MBA
Bc. Radek Lojda
Mgr. Stanislav Šimek
Jiří Komrska

Bc. Miloš Jurča, 
tajemník KB

HOSTÉ:

Jméno Podpis^ 
plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR
Mgr. Michal Řidl, MP
Npor. Bc. David Horáček, HZS

Členové komise berou na vědomí, že s informacemi získanými při výkonu jejich funkce je třeba nakládat 
nanejvýš obezřetně. Jejich další šíření, nebo zveřejňování, je možné pouze v souladu s právními 
předpisy upravujícími ochranu informací.
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ÚMČ Praha 10

Zápis ze 4 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, které se 
konalo dne 12. 4. 2023, na ÚMČ Praha 10.

Přítomní členové KB:  Mgr. Matěj Štěpánek, Mgr. Stanislav Šimek, Mgr. 
Martin Čásenský
Omluvení členové KB: Bc. Radek Lojda, Jaroslav Štěpánek, MBA, Jiří Komrska
Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Michal Řidl, MP, plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR, npor. Bc. David Horáček, HZS, Š

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 4, schválení programu.
2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
4. Aktuální informace k činnosti HZS.
5. Návrhy PČR, HZS na dovybavení a odměny pro MP na rok 2023.
6. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
7. Diskuze, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 4, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p. 
 Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení 

navrženého programu jednání. Podkladové materiály byly zaslány členům 
elektronicky. Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt navržen Mgr. Martin Čásenský.

Hlasování: schválení ověřovatele zápisu:

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI' ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
4 4 0 0 0

Ověřovatel zápisu KB byl schválen.
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Hlasování: schválení programu 4 jednání KB:

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL4 J____ J 0_____________ 0 0______________

Program jednání KB byl přijat.

2- Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.

Renáta Havlíková úvodem zmínila, že aktuální statistická data budou později a budou 
rozeslaný členům KB elektronicky tajemníkem.
V měsíci březnu se konala větší preventivně bezpečnostní akce se zaměřením na 
dopravu ubytovny, squaty. V rámci této akce byla také provedena kontrola karavanů 
u Sterboholske radialy, kde žije komunity osob bez domova, která na místě také chová 
drobné domácí zvířectvo. Na komunitu je soustředěna kontrolní činnost PČR a MP v 
nepravidelných intervalech.
Na další preventivně bezpečnostní akci je možné pozvat členy KB, aby se osobně na 
problematická místa na Praze 10 podívali. Až bude stanoven termín, tak budete cestou 
tajemníka KB osloveni.
V současné době je zaznamenáván nárůst padělaných řidičských průkazu u osob 
cizinců.
Take je neutešený stav na ubytovnách pro sociálně slabé, například v ulici Nad Slavií 
kde jsou ubytovány přestárlé osoby za cenu 7 tisíc/lůžko měsíčně. Často se jedná o 
osoby nepohyblivé atd. Jedná se o cca tak 30 osob.
K problematice Kratomatů je potřeba počkat na legislativní rámec až bude tato látka 
zapsana na seznam OPL, následně bude možné postupovat dle zákonných možností.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

3- Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10,

Michal Řidl předložil statistický přehled MP za březen 2023 (členům bylo zasláno 
elektronicky). 9. 3. 2023 byl zajištěn řidič pod vlivem alkoholu, předán PČR k dalšímu 
opatřeni. Dále byl zajištěn pachatel vloupání do chatky v oblasti Bohdalce
Osoby bez domova nadměrně požívají alkohol. V ul. Malešická před ubytovnou se řeší 
a jsou pokutovány, velice účinné je vydání/odejmutí alkoholického nápoje Oblast 
Skalky se diky tomuto opatření zlepšila. V současné době je nárazově větší koncentrace 
těchto osob u Tesco Eden.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.
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4. Aktuální informace k činnosti HZS.
David Horáček, předložil statistiku za březen 2023 (rozeslání elektronicky). Nijak to 
nevybočuje z normálnímu stavu. Celkem 116 výjezdů, na Praze 10 bylo 44 výjezdů, 
požárů 10 z toho 2 byty.

Průběžně HZS řeší tzv. „zelenou vlnu" aby se dalo rychleji vyjet ze stanice. Čeká se na 
vyjádření z MHMP. Situace je často komplikovaná a nelze rychle vyjet. Bude pořizována 
fotodokumentace pro případnou argumentaci na MHMP.

5. Návrhy PČR, HZS na dovybavení a odměny pro MP na rok 2023,

Od PČR již přišla prezentace probrána na minulém jednání. Rovněž MP má standartní 
požadavek na odměny.
HZS dodalo seznam požadavků (bylo rozesláno elektronicky). Jedná se o vybavení 
hřiště na míčové sporty, oplocení atd.
Také se připravuje studie (cestou OŽD) tzv. Workoutového hřiště, které by sousedilo 
přímo s hřištěm na míčové sporty, jako příprava na další roky. Po obdržení studie bude 
dále řešena proveditelnost na základě finančních požadavků, pravděpodobně bude 
realizace závislá na vícezdrojovém financování.
Dále bylo v této věci diskutováno a následně bylo přikročeno k hlasování k projednání 
žádosti PČR, HZS (dary) a MP (motivační odměny) na rok 2023.

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
4 4 0 0 0

Komise bezpečnostní RMČ Praha 10:

Doporučuje RMČ Praha 10 souhlasit s pořízením darů na materiálně technické 
dovybavení pro PČR, HZS a na motivační odměny MP na rok 2023 dle předložených 
žádostí (stanovisko č. KB/4/1/2023 v příloze zápisu).

6. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK,

Miloš Jurča informoval o již dnes zmíněném problému s karavany u JS, kde tyto osoby 
hromadí domovní odpad a různé další věci, které mohou pocházet z drobné trestné 
činnosti. Obyvatelé také mají podezření na distribuci OPL. Tato trestná činnost však 
nebyla prokázána a v místě je prováděn namátkový dohled jak ze strany PČR tak MP.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.
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Dále nás trápí „obydlené" garáže v ulici Novobohdalecká, kde je obsazeno 9 garáží 6 
na pozemku DP hl. m. Prahy a 3 na pozemku Hl. m. Prahy ve správě MČ Praha 10 Na 

ľnmota M - - V současné dobe je na místě opět nepořádek od osob bez 
domova Na miste je prováděna častá kontrola těchto osob ze strany PČR a MP Jedná 
e pnevzne ° osoby závislé na OPL a alkoholu. V současné době sena místě zdržu e 

take tehotná zena. OZD vyzve DP k opětovnému úklidu.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

náVfhy W' k bezpečnostním tématům a plánu činnosti

Bez návrhu.
S” neCha' kolovat k nahlédnu,í seznam plánovaných grantů z hl m 
Prahy v oblasti prevence kriminality se zaměřením na Prahu 10. ' '

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

Jednání KB bylo ukončeno v 18.10 hodin.

Příloha: Usnesení č. KB/4/1/2023
Presenční listina KB č. 4

Předseda KB RMČ Praha 10

Tajemník KB RMČ Praha 10

Bc, M
dat
1 023

su

4



STANOVISKO KOMISE BEZPEČNOSTNÍ RMČ Praha 10 
č. KB/4/1/2023 

ze dne 12. dubna 2023
k projednání žádostí PČR, HZS (dary) a MP (motivační odměny) na rok 2023

Komise bezpečnostní RMČ Praha 10

I. DOPORUČUJE
Doporučuje RMČ Praha 10 souhlasit s pořízením darů na materiálně technické dovybavení 
pro PČR, HZS a na motivační odměny MP na rok 2023 dle předložených žádostí

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
S'— —

Robert Zrzavecký 

QF 42-02-07/03



MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 10

Prezenční listina ze 4 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10
konaného dne 12. 4. 2023 od 17 hodin, prezenčně, ÚMČ Praha 10, 411a.

Jméno
 předseda KB

■

Mgr. Matěj Štěpánek
Mgr. Martin Čásenský
Jaroslav Štěpánek, MBA
Bc. Radek Lojda
Mgr. Stanislav Šimek
Jiří Komrska

Bc. Miloš Jurča, 
tajemník KB

HOSTÉ:

Jméno Po^js
plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČF
Mgr. Michal Řidl, MP
npor. Bc. David Horáček, HZS

Členové komise berou na vědomí, že s informacemi získanými při výkonu jejich funkce je třeba nakládat 
nanejvýš obezřetně. Jejich další šíření, nebo zveřejňování, je možné pouze v souladu správními 
předpisy upravujícími ochranu informací.
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ÚMČ Praha 10

Zápis z 5 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, které se konalo 
dne 10. 5. 2023, na ÚMČ Praha 10, Vršovická 68, 411a,

od 17 do 18.20 hodin

Přítomní členové KB:  Mgr. Stanislav Šimek, Mgr. Martin Čásenský, Bc. Radek
Lojda, Jaroslav Štěpánek, MBA, Jiří Komrska
Omluvení členové KB: Mgr. Matěj Štěpánek
Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Michal Řidl, MP, npor. Mgr. Michal Staněk, PČR, npor. Bc. David Horáček, HZS,

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 5, schválení programu, ustanovení ověřovatele zápisu.
2. Bezpečnostní situace na Gutovce (hosté vedoucí areálu a provozovatel restaurace)
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
4. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
5. Aktuální informace k činnosti HZS.
6. Městský kamerový systém hl. m. Prahy (MKS)
7. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
8. Diskuze, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 5, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p. 
 Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení 

navrženého programu jednání. Podkladové materiály byly zaslány členům 
elektronicky. Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt navržen Mgr. Martin Čásenský.

Hlasování: schválení ověřovatele zápisu:

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 ___ 0 0

Ověřovatel zápisu KB byl schválen.
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Hlasování: schválení programu 4 jednání KB:

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0______________ 0 0

Program jednání KB byl přijat.

2- Bezpečnostní situace na Gutovce (hosté, vedoucí areálu a provozovatel restaurace)

Radek Lojda úvodem shrnul závěry předchozích jednání, které ktéto problematice 
v letošním roce proběhly. Situace tam je obtížná a v areálu nebo v jeho okolí dochází 
k častému přestupkovému jednání převážně mladistvých nebo dětí.
Vedoucí areálu následně specifikoval místa, kde dochází ke konfliktům a uvedl některé 
případy. Zdůraznil spolupráci s PČR, MP a uvedl některé konkrétní případy spolupráce. 
Do areálu dochází několik zájmových skupin návštěvníků, jedná se jak o maminky 
s dětmi tak o mládež. Tyto skupiny následně na sebe nabalují další osoby, které 
primárně páchají protiprávní jednání.
Provozovatel restaurace zmínil některé případy vloupání do objektů v areálu a 
poškozování areálu tagováním WC atd. Jedná se o 6 až 10 různě starých skupin 
mládeže, která se potkává a různě prolíná. Na místě se schází také skupina mládeže 
UKR. Tyto skupiny postupně vytlačují uvedené maminky. Dochází k drobným krádežím 
nehlídaného oblečení, mobilních telefonů atd. už i v prostoru restaurace. Restaurace 
spolupracuje s bezpečnostní agenturou Jablotron.

17.10 příchod p. Jiří Komrska

Radek Lojda upřesnil, že došlo a dojde k několika opatřením ze strany MČ Praha 10 
a Majetkové a.s.
Provozovatel restaurace následně vyjmenoval soubor opatření, které budou zaváděny 
od června a některé již od 10. 5. 2023.
Martin Čásenský zdůraznil, že tyto opatření jdou správným směrem. Na místě byl 
několikrát a osobně s návštěvníky parku hovořil. Situace se radikalizuje a je nutné rázně 
zakročit, vzhledem k tomu tímto žádá MP a PČR o pomoc v této věci. Jedná se o zesílení 
dohledu nad veřejným pořádkem v celém prostoru.
Michal Řidl upřesnil, že se domluví s PČR na nějakém střídání a kooperaci.
Michal Staněk zdůraznil, že opatření (kontrolní body) zavedl již loni a dále se v tomto 
bude pokračovat. V trestně právní rovině jde od začátku roku 2022 do 10. 5. 2023 o 12 
skutků.
Stanislav Šimek apeloval na MP a PČR aby na určité období hlídky do prostoru na 
kritickou rizikovou dobu velela a tímto MČ Praha 10 pomohla.
Radek Lojda uvedl, že tuto záležitost již předjednal s vedením PČR Praha IV a MP hl. m. 
Prahy, problematika bude řešena urychleně na společném jednání.
Vedoucí areálu nabídnul možnost poskytnutí zázemí pro bezpečnostní složky.
Radek Lojda uzavřel tento bod konstatováním, že se připraví funkční model a tento se 
následně s přispěním všech složek uskuteční.
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Dále bylo v této věci obsáhle diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

17.45 hod odchod p. Radek Lojda.

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV,

Michal Staněk úvodem předložil Zprávu PČR Praha IV se zaměřením na Prahu 10 (bylo 
rozesláno elektronicky).

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

4- Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Michal Řidl předložil statistický přehled MP za duben 2023 (členům bylo zasláno 
elektronicky).
Nárůst o 320 přestupků. Podařilo se zadržen sprejera přímo při tagování.
Robert Zrzavecký se zeptal, zda se nejednalo o nějakého častého sprejera. Neví, 
nicméně PČR používá program, který dokáže autory ustanovit autorství na základě 
fotodokumentace.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

5- Aktuální informace k činnosti HZS,
David Horáček, předložil statistiku za duben 2023 (rozeslání elektronicky). Počet 
zásahů nevybočuje z normálnímu stavu.

Průběžně HZS řeší tzv. „zelenou vlnu" aby se dalo rychleji vyjet ze stanice. Situace je 
často komplikovaná a nelze rychle vyjet. Byla pořízena fotodokumentace pro 
argumentaci na MHMP.

6. Městský kamerový systém hl, m, Prahy (MKS).
Stanislav Šimek předložil návrh na rozšíření Městského kamerového systému hl. m. 
Prahy o dva kamerové body v oblasti křížení ul. 28. pluku x Bělocerkevská a Jakutská x 
Volyňská. Jedná se o původní žádost od obyvatel, která byla oddělením 
bezpečnostního managementu OKK vyhodnocena jako potřebná. Souhlasné 
stanovisko k záměru následně vyslovila jak MP Praha 10 tak MO PČR Vršovice. Jde o 
oblast z jedné strany páteřní komunikace (průvody fotbalových fanoušků od Metra do 
Edenu) a z druhé strany ZŠ Jakutská, spojené průchodem pod domem, kde je například 
také plánovaná nákladná rekonstrukce schodů.
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Jaroslav Štěpánek navrhnul umístění kamerového bodu MKS také na Strašnické u 
rekonstruované Staré školy, kde dojde v září 2023 k otevření.
Michal Řidl navrhnul další kamerový bod u areálu Gutovka. Dojde ještě k přesnějšímu 
návrhu výběru místa umístění MKS atd.

K tomuto bodu bylo následně navrženo usnesení KB č. KB/5/1/2023

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Komise bezpečnostní RMČ Praha 10:

Doporučuje a považuje za vhodné, umístění nových kamerových systémů MKS hl. m. 
Prahy v Praze 10 na křížení ul. 28 pluku x Bělocerkevská (na VO001964) a Jakutská x 
Volyňská (na VO002063).

7. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Miloš Jurča informoval o již dnes zmíněném problému s areálem Gutova a jeho okolí. 
Uvedl dvě došlé stížnosti od občanů, které byly předány k dalšímu opatření MP a PČR.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

Dále zmínil došlý podnět k večerce v Kounické ulici, kde má docházet k rušení klidu 
popíjením alkoholu vedle večerky a to jak v ranních tak večerních hodinách. Na místě 
bylo pracovníkem oddělení BM/OKK provedeno prvotní šetření. Věc je dále řešena 
v kooperaci s MP. Předmětná ulice není uvedena ve vyhlášce zakazující požívání 
alkoholu na veřejnosti.

Dále začínají vysedávat a konzumovat alkohol osoby bez domova na schodech 
Zdravotního zařízení na ul. Vršovická 1214/75a. toto místo a okolí ve vyhlášce je. Bylo 
předáno MP.

Závěrem uvedl dvě vyřešené věci, první kolem problematického bytu v Ruské 196, kde 
byl ukončen nájem, byt předán OBN.

Také ve věci občanského soužití obyvatel a návštěvníků bistra Panda lze konstatovat, 
že další nové stížnosti nejsou k tomuto zaznamenány. Věc bude dále monitorována.

Ve věci garáží Novobohdalecká byl DP hl. m. Prahy vyzván OŽP k provedení úklidu. Dne 
9. 5. 2023 v 16.30 došlo na místě k požáru odpadu v garáži, bez zranění.

Karavany u JS. Majitel pozemku MHMP respektive Technologie Praha provedl kontrolu, 
zda v místě nedochází k černým odběrům elektrické energie, byla negativní. Také PVK 
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provedlo kontrolu na černé odběry pitné vody z řadu, rovněž negativní. Věc dále řeší 
TSK hl. m. Prahy ve věci úklidu prostoru a obyvatele karavanů Odbor sociální na MHMP.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

8. Diskuze, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti 
KB.
Bez návrhu.

Jednání KB bylo ukončeno v 18.20 hodin.

Příloha: Usnesení č. KB/5/1/2023
Presenční listina KB č. 5

Ověřovatel zápisu

Martin Čásenský

da KB RMČ Praha 10

Tajemník KB RMČ Praha 10

Bc. 
d ovení zápisu 
1 23
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STANOVISKO KOMISE BEZPEČNOSTNÍ 
č. KB/5/1/2023 

ze dne 10. 5. 2023
k návrhu na rozšíření kamerového systému MKS hl. m. Prahy o dva kamerové body

Komise bezpečnostní RMČ Praha 10

I. DOPORUČUJE

a považuje za vhodné, umístění nových kamerových bodů MKS hl. m. Prahy v Praze 
10 na křížení ul. 28 pluku x Bělocerkevská (na VO001964) a Jakutská x Volyňská (na 
VO002063).

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Předseda KB RMČ Praha 10 

QF 42-02-07/03



MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 10

Prezenční listina z 5 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10 
konaného dne 10. 5. 2023 od 17 hodin, prezenčně, ÚMČ Praha 10, 411a.

Jméno Po
 předseda KB

Mgr. Matěj Štěpánek
Mgr. Martin Čásenský _
Jaroslav Štěpánek, MBA
Bc. Radek Lojda
Mgr. Stanislav Šimek
Jiří Komrska

Bc. Miloš Jurča, 
tajemník KB

HOSTÉ:

Jméno Podpis 
plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR
Mgr. Michal Řidl, MP
npor. Bc. David Horáček, HZS

Členové komise berou na vědomí, že s informacemi získanými při výkonu jejich funkce je třeba nakládat 

nanejvýš obezřetně. Jejich další šíření, nebo zveřejňování, je možné pouze v souladu správními 
předpisy upravujícími ochranu informací.
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ÚMČ Praha 10

Zápis z 6 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, které se konalo 
dne 14. 6. 2023, na ÚMČ Praha 10, Vršovická 68, 411a, 

od 17 do 18.45 hodin

Přítomní členové KB:  Mgr. Stanislav Šimek, Mgr. Martin Čásenský, Bc. Radek 
Lojda, Jaroslav Štěpánek, MBA, Mgr. Matěj Štěpánek
Omluvení členové KB: Jiří Komrska

Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Michal Řidl, MP, plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR,

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 6, schválení programu, ustanovení ověřovatele zápisu.
2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
4. Aktuální informace k činnosti HZS.
5. Bezpečnostní situace Kounická 61 a okolí.
6. Městský kamerový systém hl. m. Prahy (MKS)
7. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
8. Diskuze, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 6, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p.
 Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení 

navrženého programu jednání. Podkladové materiály byly zaslány členům 
elektronicky. Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt navržen Mgr. Stanislav Šimek.

Hlasování: schválení ověřovatele zápisu:

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0
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4. Aktuální informace k činnosti HZS.

David Horáček, zaslal statistiku za květen 2023 (rozeslání elektronicky). Z důvodu 
nemoci je z dnešního jednání omluven.

5. Bezpečnostní situace Kounická 61 a okolí.

Radek Lojda informoval o došlých podnětech o polehávání osob bez domova v parčíku 
Limuzská x Kounická u stanice MHD. Jedná se o osoby, které v místě dělají nepořádek, 
konzumují alkohol, obnažují se, vykonávají potřebu. Další problémové místo je blízká 
večerka, Kounická 61 kde si kupují alkohol a ten konzumují vedle a před provozovnou. 
Tyto jevy jsou každoroční a místní obyvatelé si na jejich chování stěžují. Kounická a 
zmíněný parčík není ve vyhlášce, při její budoucí novelizací MHMP budou za Prahu 10 
tyto místa do přílohy přidány. Zároveň je potřeba další pravidelný dohled MP a PČR 
v daných místech.
Michal Řidl informoval, že MP v místě vykonává zvýšený dohled a v tomto bude 
pokračováno.
Miloš Jurča zmínil, že zdejší oddělení bezpečnostního managementu provedlo na místě 
opakované šetření, bylo také hovořeno s provozovatelem večerky, kterému bylo 
zdůrazněno, že osobám pod vlivem alkoholu nelze další prodávat.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

6. Městský kamerový systém hl. m. Prahy (MKS).
Stanislav Šimek předložil návrh na rozšíření Městského kamerového systému hl. m. 
Prahy o dva kamerové body v oblasti parku u areálu Gutovka s návrhem osazení kamer 
na veřejné osvětlení číslo VO 004091 a VO 004408. Jedná se o žádost od MP a obyvatel, 
která byla oddělením bezpečnostního managementu OKK vyhodnocena jako důvodná. 
Souhlasné stanovisko k záměru následně vyslovila jak MP Praha 10 tak MO PČR 
Strašnice. Jde o oblast nepřehlednou hodně frekventovanou, vedle stanic MHD a 
Metra, napojenou na podchod pod ul. V Olšinách.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

K tomuto bodu bylo následně navrženo usnesení KB č. KB/6/1/2023

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
6 6 0 0 0

Komise bezpečnostní RMČ Praha 10:

Doporučuje a považuje za vhodné, umístění nových kamerových bodů MKS hl. m. 
Prahy v Praze 10, Strašnice, park u areálu Gutova (VO 004091 a VO 004408).
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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 10

Prezenční listina z 6 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10 
konaného dne 14. 6. 2023 od 17 hodin, prezenčně, ÚMČ Praha 10, 411a.

Jméno Podpis
 předseda KB, 

občan odborník
Mgr. Matěj Štěpánek
Mgr. Martin Čásenský_________
Jaroslav Štěpánek, MBA
Bc. Radek Lojda \_ __
Mgr. Stanislav Šimek
Jiří Komrska

Bc. Miloš Jurča, 
tajemník KB ______ -----------

HOSTÉ:

Jméno
plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR i—J------------- -----

Ing. Michal Řidl, MP
npor. Bc. David Horáček, HZS Ĺ-.Ly __________

-------------------- --------——--------------------- — ----- --------------------------- -------- -------

Členové komise berou na vědomí, že s informacemi získanými při výkonu jejich funkce je třeba nakládat 
nanejvýš obezřetně. Jejich další šíření, nebo zveřejňování, je možné pouze v souladu správními 

předpisy upravujícími ochranu informací.



PIO-250557/2023

STANOVISKO KOMISE BEZPEČNOSTNÍ 
č. KB/6/1/2023 

ze dne 14. 6. 2023
k návrhu na rozšíření kamerového systému MKS hl. m. Prahy o dva kamerové body

Komise bezpečnostní RMČ Praha 10

I. DOPORUČUJE

a považuje za vhodné, umístění nových kamerových bodů MKS hl. m. Prahy v Praze 
10, Strašnice, park u areálu Gutova (VO 004091 a VO 004408).

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL

6 O O O

Předseda KB RMČ Praha 10 



PIO-375757/2023

ÚMČ Praha 10

Zápis ze 7 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, které se 
konalo dne 13. 9. 2023, na ÚMČ Praha 10, Vršovická 68, 411a, 

od 17 do 18.30 hodin

Přítomní členové KB:  Bc. Radek Lojda, Jaroslav Štěpánek, MBA, Jiří Komrska

Omluvení členové KB: Mgr. Martin Čásenský, Mgr. Matěj Štěpánek, Mgr. Stanislav Šimek

Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Michal Řidl, MP, npor. Bc. David Horáček, HZS, npor. Mgr. Michal Staněk, PČR, 
npor. Mgr. David Šenkýř, PČR, obyvatel MČ Praha 10, obyvatel MČ Praha 10,

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 7, schválení programu, ustanovení ověřovatele zápisu.
2. Bezpečnostní situace garáže Novobohdalecká a okolí.
3. Podnět k řešení bezpečnosti chodců na ulici Na Padesátém/Úvalská na přechodech bez 

světelné signalizace.
4. Bezpečnostní situace areál Gutova a okolí.
5. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
6. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
7. Aktuální informace k činnosti HZS.
8. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
9. Diskuze, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 7, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p.
Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení 

navrženého programu jednání. Podkladové materiály byly zaslány členům 
elektronicky. Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt navržen Jaroslav Štěpánek, MBA,

Hlasování: schválení ověřovatele zápisu

Průběh hlasování:

i
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Host k bodu 2, úvodem poděkoval MP a PČR za jejich činnost, jmenoval a pochválil 
několik strážníků. Dále apeloval na to, aby bylo působeno na nadřízené ve směru 
iniciování zákonodárného procesu k zlepšení práv policie a MP při vykazování těchto 
osob atd. Uvedl příklad, kdy nedávno osoba bez domova svévolně „nabourala" 
sousední garáž a tuto obsadila. Došlo k natočení a oznámení na PČR. Záležitost byla 
dále vyřešena v přestupkové rovině pokutou. Dále pochválil jmenovitě policistu MOP 
Zahradní Město za prováděnou činnost.
David Šenkýř, upřesnil, že všechny předávané písemnosti, které opouští MOP, 
podepisuje on, jako jeho nadřízený. Na každé podání je odpovězeno v řádném termínu. 
Host není spokojený s činností Stavebního úřadu, od kterého nedostal vyrozumění a to 
hlavně nedostala ani PČR. Mají toho na stavebním údajně moc.
David Šenkýř, zmínil historickou postoupnost, kdy před několika lety došlo z demolici 
tzv. Obecné školy v ulici Nad Vršovskou horou a část nájemníků následně obsadila 
prázdné garáže. Na tyto osoby se dále „nabalují" další z řad osob závislých na alkoholu 
a OPL. Často jde o osoby s kriminální minulostí. Kromě MP a PČR v místě také působí 
několik neziskovek, které poskytují těmto osobám sociálně právní pomoc, včetně 
odboru sociálního na ÚMČ.
Radek Lojda zmínil, že MČ má také omezené pravomoci. Věci jsou v přestupkové 
rovině, proto je to řešeno maximálně pokutou. Věc je potřeba řešit koncepčně, jedná 
se s DPP. Také dojde zítra 14. 9. 2023 k vyklizení a zajištění 2 garáží a následnému 
vylepení cedulí.
Host uvedl, že se to uklidí a následně již není dostatečná kontrola. Hlavně ze strany 
DPP.
Navrhuje vyměnit pozemky s DPP.
Jaroslav Štěpánek uvedl, že jestliže pozemky mají majitele a ten trpí nebo souhlasí 
s osazenstvem, tak stím těžko někdo něco zmůže. Na tahu je DPP. Vše se musí řešit 
cestou majitelů pozemků a staveb garáží, kteří nejsou jednotní. Osobně prověří, jak 
úklidové firmy které platíme, na pozemku MČ uklízí.
Host uvedl, cca. 70 staveb garáží má majitele a cca 70 nemá.
Miloš Jurča, přečetl obdržené stanovisko stavebního úřadu této záležitosti.
Host navrhnul utvoření pracovní skupiny, která by byla postavená podle gescí, životní 
prostředí, bezpečnost, sociální, DPP, veřejnost.
Jiří Komrska, se hosta zeptal, co mu tedy vlastně nejvíc vadí.
Host, nepořádek, kouř z lokálních topenišť, požívání OPL, alkoholu. Dále jej trápí 
zaparkovaný a obývaný karavan v ulici Pod Bohdalcem I. vedle komunikace na 
položených panelech, je to na pozemku Lesů ČR. Ředitel MP věc prověří a dá vědět.

Dále bylo o těchto podnětech diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

3. Podnět k řešení bezpečnosti chodců na ulici Na Padesátém/Úvalská na přechodech 
bez světelné signalizace.

Podkladový materiál byl rozeslán předem elektronicky. Kvěci problematiku přednesl 
obyvatel MČ, který tyto podklady spolu vypracoval a zaslal. Podle jejich zjištění jsou 
přechody vul. Úvalská a Na Padesátém v rozporu splatnou vyhláškou. Přes některé 
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Nic mimořádného, nějaké zadržené osoby, zadržení sprejera, 35 x řešeno volné 
pobíhání psů, opatření na fotbalech se řeší ve spolupráci s PČR atd. Vše je ve zprávě.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

7. Aktuální informace k činnosti HZS.

David Horáček, zaslal statistiku HZS za srpen 2023 (rozeslání elektronicky). Celkový 
počet zásahů na Praze 10 byl 151 o 7 méně než loni. Mají méně zásahů v souvislosti 
s fotbalem, hlavně po zápasech. Dále požádal o byty v městském zájmu pro hasiče ze 
stanice č. 5, Průběžná. Budou podány standartní žádosti na ÚMČ Praha 10 v této věci.

8. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Miloš Jurča informoval o problému v ulici Kounická 24 a okolí. V domě je ubytováno 
velké množství osob, kteří dle okolních obyvatel způsobují nepořádek a hluk. Dále řeší 
MP, OŽI.

Další problematické místo přetrvává u Kounická 61, kde je večerka, konzumace 
alkoholu, hluk, znečišťování veřejného prostoru od osob bez domova. Řeší MP, PČR.

Problémy spálením odpadů, kabelů atd je na pozemcích na konci v ulici 
Novostrašnická. MP, OŽP.

Vršovická 64 vedle Penny, osoby popíjejí alkoholické nápoje, řešeno cestou MP a PČR.

Foersterova 3, ubytování cizinců, nepořádek kolem domu na zahradě, dále s majitelem 
řeší PČR.

Jabloňová, invalidní důchodci na vozíčku často tropí veřejné pohoršení kolem OC Květ. 
Jsou ubytováni v domě s pečovatelskou službou. Řeší PČR, MP.

Dále bylo v této věcem diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

Diskuze, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti 
KB.

Bez návrhu.

Jednání KB bylo ukončeno v 18.30 hodin.

Příloha: Presenční listina KB č. 7 
Ověřov

Jaroslav Štěpánek.
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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 10

Prezenční listina ze 7 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10 

konaného dne 13. 9. 2023 od 17 hodin, prezenčně, ÚMČ Praha 10, 411a.

Jméno Podpis
předseda KB, 

občan odborník
Mgr. Matěj Štěpánek
Mgr. Martin Čásenský
Jaroslav Štěpánek, MBA

________

Bc. Radek Lojda  
Mgr. Stanislav Šimek
Jiří Komrska

Bc. Miloš Jurča, 
tajemník KB

HOSTÉ:

Jméno Podpis
plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR
Ing. Michal Řidl, MP
npor. Bc. David Horáček, HZS
npor. Mgr. Michal Staněk, PČR
npor. Mgr. David Šenkýř, PČR

 obyvatel MČ P10 ___________
Členové komise berou na vědomí, že s informacemi získanými při výkonu jejich funkce je třeba nakládat 
nanejvýš obezřetně. Jejich další šíření, nebo zveřejňování, je možné pouze v souladu správními
předpisy upravujícími ochranu informací.
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ÚMČ Praha 10

Zápis z Sjednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, které se konalo 
dne 11. 10. 2023, na ÚMČ Praha 10, Vršovická 68, 411a, 

od 17 do 18.45 hodin

Přítomní členové KB: Bc. Radek Lojda, Jaroslav Štěpánek, MBA, 
Mgr. Martin Čásenský, Mgr. Matěj Štěpánek, Mgr. Stanislav Šimek

Omluvení členové KB: Jiří Komrska

Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Michal Řidl, MP, plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 8, schválení programu, ustanovení ověřovatele zápisu.
2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
4. Aktuální informace k činnosti HZS.
5. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
6. Diskuze, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 8, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p.
 Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení 

navrženého programu jednání. Podkladové materiály byly zaslány členům 
elektronicky. Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt navržen Mgr. Martin Čásenský

Hlasování: schválení ověřovatele zápisu

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

i
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Roman Turoň předložil statistický přehled MP za září 2023 (členům bylo zasláno 
elektronicky).
V poslední době dochází ve větším množství stížnosti na dopravu, zejména v souvislosti 
s fotbalem v Edenu, kdy lidé parkují všude a rezidenti potom nemají místo na 
parkování. 7domky, sídliště Vlasta, okolí stadionu. Dávají se pokuty a odtahují se. 
Probíhají akce na koloběžky, kola, atd na chodnících.
Také zmínil problém vul. Radošovická (tramvajová smyčka), kam neziskové 
organizace vozí stravu a oblečení pro sociálně slabé osoby. Bylo by potřeba najít nějaké 
jiné vhodné místo.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

4. Aktuální informace k činnosti HZS.

David Horáček, zaslal statistiku HZS za září 2023 (rozeslání elektronicky) zjednání se 
omluvil, služební povinnosti.

5. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Miloš Jurča informoval o přetrvávajícím problému s karavany u Jižní spojky. Na příští 
jednání KB předložíme další informace k této věci.
Dále zmínil problematiku na Skalce, která dnes již byla diskutována. Do oblasti 
instaloval DP hl. m. Prahy nové lavičky.
Trvale je vyžadována také pozornost MP a PČR v oblasti, Novobohdalecká, Křeslická 
(garáže) a Novostrašnická.
Poslední dobou dochází k popíjení a znečišťování veřejného prostoru u domu 
Vršovická 64 v podloubí vedle Penny. MP na místě dělá kontroly, nelze tam ale 
vykonávat dozor permanentně.

Dále bylo o této problematice diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

6. Diskuze, různě, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti 
KB.
Bez návrhu.

Jednání KB bylo ukončeno v 18.45 hodin.

Příloha: Presenční listina KB č. 8 
O

Mgr. Martin Čásenský
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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 10

Prezenční listina z 8 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10 

konaného dne 11.10. 2023 od 17 hodin, prezenčně, ÚMČ Praha 10, 411a.

Jméno Podpis
 předseda KB,

občan odborník
Mgr. Matěj Štěpánek
Mgr. Martin Čásenský
Jaroslav Štěpánek, MBA
Bc. Radek Lojda
Mgr. Stanislav Šimek
Jiří Komrska

Bc. Miloš Jurča,
tajemník KB

HOSTÉ:

Jméno Podpis 
plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR s
Ing. Michal Řidl, MP
npor. Bc. David Horáček, HZS Z?/7Z 1/ ^1/

Členové komise berou na vědomí, že s informacemi získanými při výkonu jejich funkce je třeba nakládat 
nanejvýš obezřetně. Jejich další šíření, nebo zveřejňování, je možné pouze v souladu správními 
předpisy upravujícími ochranu informací.
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ÚMČ Praha 10

Zápis z 9 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, které se konalo 
dne 8. 11. 2023, na ÚMČ Praha 10, Vršovická 68, 411a,

od 17 do 18.45 hodin

Přítomní členové KB:  Bc. Radek Lojda, Jaroslav Štěpánek, MBA, 
Mgr. Martin Čásenský, Mgr. Matěj Štěpánek, Jiří Komrska

Omluvení členové KB: Mgr. Stanislav Šimek

Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Michal Řidl, MP, plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR, npor. Bc. David Horáček, HZS

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 9, schválení programu, ustanovení ověřovatele zápisu.
2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
4. Aktuální informace k činnosti HZS.
5. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
6. Diskuze, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 9, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p.
 Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení 

navrženého programu jednání. Podkladové materiály byly zaslány členům 
elektronicky. Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt navržen Mgr. Martin Čásenský

Hlasování: schválení ověřovatele zápisu

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL

5 5 0 0 0

i
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Ověřovatel zápisu KB byl schválen.

Hlasování: schválení programu 9 jednání KB

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL

5 5 0 0 0

Program jednání KB byl přijat.

17.10 hod. příchod Mgr. Matěj Štěpánek

2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.

Renáta Havlíková úvodem předložila Zprávu PČR Praha IV za období od 1. 1. 2023 do 
31. 10. 2023 se zaměřením na Prahu 10 (bylo rozesláno elektronicky).
Statistika nápadu trestné činnosti vykazuje stále nárůst trestné činnosti převážně 
majetkové a kybernetické kriminality. Objasněnost na Praze IV je 22.25%. Na Praze 10 
byl nárůst TČ celkem 291 skutků. Jsou prováděny různé preventivní bezpečnostní akce. 

Je podstav 155 příslušníků.
PČR je také na hranicích ČR, toto opatření se personálně netýká OŘ Praha IV.
V rámci opatření „REDUKTOR". Opatření bylo zaměřeno na zajištění vnitřního pořádku 
a bezpečnosti ve vytipovaných lokalitách na Praze 10. Kontroly živnostenských 
provozoven zaměřené zejména na dodržování právního předpisu o ochraně zdraví před 
škodlivými účinky návykových látek, kontrola mladistvých osob a pátrání po hledaných 
osobách a věcech. Opatření proběhlo v součinnosti s Celní správou ČR, Českou 
obchodní inspekcí a hygienickou stanicí. Také bylo uskutečněno další opatření se 
zaměřením na bezpečnost a plynulost silničního provozu a chránění osob v rámci 

proběhlého summitu Krymské platformy 23 - 24. 10. 2023.

Dále bylo v těchto věcech diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Michal Řidl předložil statistický přehled MP za říjen 2023 (členům bylo zasláno 
elektronicky). Je zjištěno větší množství přestupků. Dále se podařila najít odcizená 
motorka a uskutečněn výjezd na PCO, kde bylo zjištěné rozbité a otevřené okno do 
šatny. Bude velké a rizikové opatření na zápas SK Slavie x AS Roma. Také bude služba 
směřována v rámci kulturních akcí MČ Praha 10 spojených s adventem atd. Podstav je 

minus 14 strážníků.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.
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4. Aktuální informace k činnosti HZS.

David Horáček, zaslal statistiku HZS za říjen 2023 (rozeslání elektronicky). Výjezdu je 
méně. Bylo provedeno cvičení „OHEŇ 2023“ na ČEPS se zaměřením na metodiku 
hašení elektrických vysokonapěťových zařízení, seznámení s objektem a byla 
domluvena další spolupráce. Další diskuze byla vedena ohledně tabulkových míst na 
stanici HZS.

Dále bylo o této problematice diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

5, Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Miloš Jurča informoval, že dne 7. 11. 2023 proběhlo místní šetření OST ve věci 
karavanů u Jižní spojky. Tímto bylo OST zadokumentováno, že nepovolené stavby jsou 
na stejném místě jako na začátku řízení o odstranění nepovolených staveb. Vzhledem 
ktomu bude vyhotoveno konečné rozhodnutí, které bude doručeno majitelům 
karavanů a také MHMP jako majiteli pozemků. Nelze v současné době předjímat další 
vývoj.

Situace na Novobohdalecké se zhoršuje, opětovně dochází kurgencím na DP hl. m. 
Prahy k zajištění úklidu a odvezení černých skládek, které na místě vytváří osoby bez 
domova.

Také je potřeba neustále směřovat výkon MP, PČR do oblasti Metro Skalka, dále 
v areálu Gutova a v jeho okolí.

Finanční dary na materiálně technické dovybavení HZS a PČR již byly předány složkám 
k používání. Rovněž finanční příspěvek na odměny MP byl převeden do rozpočtu MP.

Dále bylo o této problematice diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

6. Diskuze, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti 
KB.
Martin Čásenský informoval, že po setmění se zhoršuje bezpečnostní situace v areálu 
Gutova a v jeho okolí. V areálu bylo zdemolováno WC, se škodou cca sto tisíc. Incident 
bude nahlášen na PČR. Ostraha bude zesílena a prováděna i po uzavření areálu.

Dále navrhnul vytvořit na ÚMČ Praha 10 pracovní pozice asistentů prevence kriminality 
po vzoru MČ Praha 9 a Praha 14. Jednalo by se o činnost směřující k eliminaci a prevenci 
závadového jednání osob na problematických místech MČ Praha 10 ve spolupráci s MP 
a PČR.

Dále bylo o této problematice diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

Jednání KB bylo ukončeno v 18.45 hodin.
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Příloha: Presenční listina KB č. 9
Ověřovatel zápisu

Mgr. Martin Čásenský

a 10

Taje

ča 
otovení zápisu 

8. listopadu 2023
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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 10

Prezenční listina z 9 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10 
konaného dne 8. 11. 2023 od 17 hodin, prezenčně, ÚMČ Praha 10, 411a.

Jméno Podpis
předseda KB, 

občan odborník
Mgr. Matěj Štěpánek
Mgr. Martin Čásenský
Jaroslav Štěpánek, MBA
Bc. Radek Lojda
Mgr. Stanislav Šimek
Jiří Komrska

Bc. Miloš Jurča, 
tajemník KB

HOSTÉ:

Jméno Podpis
plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR
Ing. Michal Řidl, MP
npor. Bc. David Horáček, HZS

Členové komise berou na vědomí, že s informacemi získanými při výkonu jejich funkce je třeba nakládat 
nanejvýš obezřetně. Jejich další šíření, nebo zveřejňování, je možné pouze v souladu s právními 
předpisy upravujícími ochranu informací.
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ÚMČ Praha 10

Zápis z 10 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, které se 
konalo dne 6. 12. 2023, na ÚMČ Praha 10, Vinohradská 169, K806, 

od 17 do 18.15 hodin

Přítomní členové KB:  Bc. Radek Lojda, Jaroslav Štěpánek, MBA, 
Mgr. Martin Čásenský, Mgr. Matěj Štěpánek, Jiří Komrska, Mgr. Stanislav Šimek

Omluvení členové KB: 0

Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Michal Řidl, MP, plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR, npor. Bc. David Horáček, HZS

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 10, schválení programu, ustanovení ověřovatele zápisu.
2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
4. Aktuální informace k činnosti HZS.
5. Projednání stanoviska k žádosti o pronájem nebýt, prostoru pro uchazeče DROP IN, 

s.r.o.
6. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
7. Diskuze, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 10, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p
 Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení 

navrženého programu jednání. Podkladové materiály byly zaslány členům 
elektronicky. Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt navržen Mgr. Stanislav Šimek

Hlasování: schválení ověřovatele zápisu

Průběh hlasování:

i
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Ověřovatel zápisu KB byl schválen.

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL

5 5 ____ 0 0 _0_______________

Hlasování: schválení programu 10 jednání KB

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL

5 5 0 0 0

Program jednání KB byl přijat.

17.15 hod. příchod Bc. Radek Lojda, Mgr. Martin Čásenský

2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.

Renáta Havlíková úvodem předložila Zprávu PČR Praha IV za období od 1. 1. 2023 do 
30. 9. 2023 se zaměřením na Prahu 10 (bylo rozesláno elektronicky).
Informovala o probíhající preventivně bezpečnostní akci PČR IV v rámci které byla 
osobně také u Štěrboholské radiály u tzv. „ležení" karavanů. Místo se dále rozrůstá 
včetně chovaného zvířectva. Situace je nadále neúnosná.

Dále bylo v těchto věcech diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Michal Řidl předložil statistický přehled MP za listopad 2023 (členům bylo zasláno 
elektronicky). Počet přestupků je zhruba na stejné úrovni jako v roce 2022. Nadále 
probíhá dozor na adventních akcích. Čekají nás ještě také fotbalová opatření.
Podstav je 13 strážníků, daří se nábor k MP odcházejících příslušníků PČR.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

4. Aktuální informace k činnosti HZS.

David Horáček, zaslal statistiku HZS za listopad 2023 (rozeslání elektronicky).
Došlo k poklesu tabulkových míst. Staví se nová stanice HZS Březiněves. Poděkoval za 
poskytnuté dary od MČ, sportovní hřiště je již hotové. Dochází k obměně vozového 
parku, byl zakoupen jeřáb a nakladač s teleskopickou rukou, jedná se o velice 
potřebnou věc. V případě potřeby je možno použít i v zájmu MČ. Dále poskytnul 

2



PIO-490445/2023

seznam ulic na Praze 10, v kterých neprojede technika HZS. Dále bude předáno a 
řešeno cestou odboru dopravy.

Dále bylo o této problematice diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

5. Projednání stanoviska k žádosti o pronájem nebýt, prostoru pro uchazeče DROP IN, 
s.r.o.

Předseda KB uvedl bod k projednání, zmínil předchozí projednání na KNM a dále na 
KPD s tím, že je pro opětovné projednání na KNM potřeba také vyjádření KB. Žádost 
DROP IN byla členům rozeslána předem emailem. Také bylo zajištěno a rozesláno 
členům KB vyjádření PČR a MP k této žádosti. Jako problematické se jeví blízkost MŠ 

Nučická a otočky tramvají Radošovická, kde se každý pracovní den kumulují osoby bez 
domova z důvodu výdeje polévky, chleba a čaje od charitativních organizací. Žádost 
obsahuje také vyjádření MČ Praha 12 a 5, v kterém je uvedeno, že ordinace která již 
funguje na jejich MČ, nepředstavuje žádné bezpečnostní riziko a není předmětem 

stížností obyvatel.
Matěj Štěpánek informoval o průběhu projednání na komisi protidrogové a o průběhu 
hlasování včetně přijatého stanoviska. Uvedl také důvody, proč bylo žádosti vyhověno. 
Předně, že se jedná o ordinaci (kolaudováno jako ordinace) a pacienti dochází na 
objednání, proto se netvoří v místě žádné skupinky venku atd. Klienti ordinace jsou 
osoby, které se chtějí léčit ze svých různých závislostí.
Jaroslav Štěpánek uvedl, že je zásadně proti, vadí mu blízkost školky. Také si myslí, že 
by ordinace šla pronajmout jiným lékařům. Navrhuje oslovit Vinohradskou nemocnici 
a směřovat tuto ordinaci tam.
Martin Čásenský uvedl, že se mu záměr také nelíbí a že snížený nájem v zájmu obce 
není ani nic ekonomicky přínosného. Navrhuje celou věc přesoutěžit za tržní nájem. 
Nevidí vtom žádný zájem pro obyvatele Prahy 10. Také umístění vedle školky je 

nepřijatelné.
Radek Lojda uvedl, že najít pro tyto služby vhodný prostor je velice těžké. Už i samotné 
financování je náročné a těžko se na tyto účely zajišťují finance. V okamžiku kdy lidé 
slyší, že tam budou docházet lidé se závislostí, tak nic takového ve svém okolí nechtějí. 
Dále zdůraznil, že se jedná o službu adiktologické terapie a poradenství. Vše je popsáno 
v žádosti v popisu činnosti. Na Praze 6, Břevnov je stejná služba již 25 let a je přímo 
v budově MŠ v jedné její polovině.
Jaroslav Štěpánek uvedl, že je tato služba potřebná ale místo vedle školky 
nepodporuje. Je pro to, aby byla v nemocnici, nebo v již existujících zdravotnických 

zařízeních.
Jiří Komrska zdůraznil, že velmi dobře zná, jak tato organizace funguje a jak pomáhá. 
Jenom ten důvod, že je vedle školka by neměl znamenat odmítnutí žádosti. On se najde 
všude nějaký důvod pro odmítnutí. Obyvatelé nechtějí u svého bydlišti nic takového. 
Jednou je tam škola, dětské hřiště. Tím odmítnutím se totiž nic nezmění, osoby závislé 
zde budou stále a na ulicích nezmizí. Velké množství lidí zcela normálně pracuje a užívá 
psychofarmaka. Dále máme různé další běžné závislosti na alkoholu, nikotinu. 
Závislosti často začínají jako následek stresu ze zaměstnání, rodinné problémy atd. 
Mnohdy jsou to lidé, o kterých ani nevíte, odmítat to je pokrytecké.
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Stanislav Šimek nezpochybňuje potřebu, ale je to nevhodné místo. Tato pomoc patří 
do nemocnice. I ve vyjádření bezpečnostních složek je uvedeno, že je místo nutno 
velice zvážit, zda to je přínos pro obyvatele nebo není.
Martin Čásensky podotkl, že musíme hájit oprávněné zájmy občanů Prahy 10 a v tomto 
ten přínos nevidí.
Jiří Komrska nechce zpochybňovat vyjádření PČR a MP ale jak bylo již zmíněno to, že 
na Praze 6 to již funguje mnoho let, tak co se zeptat tam, jaké jsou s ordinací 
zkušenosti?
Miloš Jurča upřesnil některé historické souvislosti a dále zdůraznil, že je důležité, aby 
v případě schválení nájmu, bylo přesně smluvně vymezeno, jaká služba zde bude 
prováděna a varoval před substituční léčbou, kdy je osobám závislých na OPL 
předepisován například metadon atd. Toto léčba kumuluje do oblastí, velké množství 
osob závislých na OPL, vede často k jejich pře prodávání, protože látka není často 
užívána přímo pod dohledem. Následně dochází k stížnostem z řad rezidentů, kteří se 
necítí bezpečně atd.
Renáta Havlíková upřesnila k obsahu vyjádření PČR Praha IV tu skutečnost, že jsou 
osoby závislé, které se skutečně léčí. V případě, že se bude skutečně jednat o ordinaci 
jak je popsaná činnost v žádosti, tak je riziko minimální. Je potřeba přesně definovat 
toto do nájemní smlouvy aby nedošlo k nějakému posunu v zaměření. Informace 
z Modřan uvádí, že na ordinaci nejsou stížnosti, ale obyvatelé vás pravděpodobně 
nepochválí.
Robert Zrzavecký diskuzi rekapituloval s tím, zda nemá MČ jiné vhodnější prostory?

Dále bylo o této problematice diskutováno a navržena stanoviska:

KB nesouhlasí s umístěním ordinace pro individuální terapii DROP IN na adrese 
Nučická 1831/40, za účelem provozu adiktologické ambulance

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL

7 3 4 0 0

Stanovisko nebylo přijato.

Na žádost členů KB: Jiří Komrska hlasoval proti 
Stanislav Šimek hlasoval pro

KB souhlasí s umístěním ordinace pro individuální terapii DROP IN na adrese Nučická 
1831/40, za účelem provozu adiktologické ambulance
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Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
7 4 3 0 0

Stanovisko bylo přijato.

Dále bylo mimo stanovisko zdůrazněno, že je potřeba informovat obyvatele o tomto 
záměru, vysvětlit potřebnost takové ordinace atd.

Také je nutné ve smlouvě přesně definovat účel pronájmu, aby nemohlo dojít 
ke změně poskytovaných služeb klientům.

6. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Miloš Jurča informoval o problematice Malešického lesa, v kterém jsou tábořiště osob 
bez domova, kteří lesní pozemky znečišťují, částečně jsou na soukromých, státních ale 
i městských pozemcích. Problematika jde napříč gescí OŽP, OSO, OKK. Dále byla o 
situaci vyrozuměna MP a PČR. MP má v místě již zvýšený dozor.

Dále bylo o této problematice diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

7. Diskuze, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti 
KB.

Jednání KB bylo ukončeno v 18.15 hodin.

Příloha: Presenční listina KB č. 10 
Stanovisko č. KB/10/1/2023

Tajem  10

rča 
ovení zápisu 

6. prosince 2023

Ověřovatel zápisu

Mgr. Stani av Šim

Př KB RMČ Praha 10
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STANOVISKO KOMISE BEZPEČNOSTNÍ 
č. KB/10/1/2023 

ze dne 6. 12. 2023
k bodu jednání „Projednání stanoviska k žádosti o pronájem nebýt, prostor pro uchazeče 

DROP IN, s.r.o.

Komise bezpečnostní RMČ Praha 10

I. KB souhlasí s umístěním ordinace pro individuální terapii DROP IN s.r.o. na adrese 
Nučická 1831/40, za účelem provozu adiktologické ambulance

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
7 4 3 0 0

Předseda KB RMČ Praha 10 

QF 42-02-07/03



STANOVISKO KOMISE BEZPEČNOSTNÍ 
č. KB/10/1/2023 

ze dne 6. 12. 2023
k bodu jednání „Projednání stanoviska k žádosti o pronájem nebýt, prostor pro uchazeče 

DROP IN, s.r.o.

Komise bezpečnostní RMČ Praha 10

I. KB souhlasí s umístěním ordinace pro individuální terapii DROP IN s.r.o. na adrese 
Nučická 1831/40, za účelem provozu adiktologické ambulance

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
7 4 3 0 0

Předseda KB RMČ Praha 10

OF 42-02-07/03



USNESENÍ
Komise protidrogové Rady MČ Praha 10 

číslo KP/04/01/2023 
ze dne 27. 11. 2023 

k bodu jednání „Žádost o stanovisko k přihlášce uchazeče z veřejné nabídky o pronájem 
volných nebytových prostor (Drop In)"

Komise protidrogová

I. Podporuje žádost organizace Drop In o pronájem nebytových prostor na adrese 
Praha 10, Nučická 1831/40, za účelem provozu adiktologické ambulance

II. Konstatuje, že i z odborného hlediska představuje tato služba přínos zejména pro 
občany Prahy 10 v oblasti dostupnosti zdravotně sociálních služeb

předseda Komise protidrogové



MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 10

Prezenční listina z 10 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10 

konaného dne 6.12. 2023 od 17 hodin, prezenčně, ÚMČ Praha 10, K806.

Jméno Podpis
 předseda KB, 

občan odborník
Mgr. Matěj Štěpánek
Mgr. Martin Čásenský
Jaroslav Štěpánek, MBA
Bc. Radek Lojda
Mgr. Stanislav Šimek
Jiří Komrska

Bc. Miloš Jurča, 
tajemník KB

HOSTÉ:

Jméno Podpis
plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR
Ing. Michal Řidl, MP
npor. Bc. David Horáček, HZS

Členové komise berou na vědomí, žes informacemi získanými při výkonu jejich funkce je třeba nakládat 
nanejvýš obezřetně. Jejich další šíření, nebo zveřejňování, je možné pouze v souladu s právními 
předpisy upravujícími ochranu informací.
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ÚMČ Praha 10

Zápis z 11 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, které se 
konalo dne 10. 1. 2024, na ÚMČ Praha 10, Vinohradská 169, K806, 

od 17 do 18 hodin

Přítomní členové KB:  Jaroslav Štěpánek, MBA, Mgr. Martin Čásenský, 
Mgr. Matěj Štěpánek, Jiří Komrska, Mgr. Stanislav Šimek

Omluvení členové KB: Bc. Radek Lojda,

Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Michal Řidl, MP, plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR, npor. Bc. David Horáček, HZS

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 11, schválení programu, ustanovení ověřovatele zápisu.
2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
4. Aktuální informace k činnosti HZS.
5. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
6. Diskuse, různé návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 11, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p.
 Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení 

navrženého programu jednání. Podkladové materiály byly zaslány členům 
elektronicky. Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt navržen Mgr. Martin Čásenský

Hlasování: schválení ověřovatele zápisu

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
6 6 0 0 _0___________
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Ověřovatel zápisu KB byl schválen.

Hlasování: schválení programu 11 jednání KB

’růběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
6 6 0 0 0

Program jednání KB byl přijat.

2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.

Renáta Havlíková úvodem předložila Zprávu PČR Praha IV za období od 1. 1. 2023 do 
30. 11. 2023 se zaměřením na Prahu 10 (bylo rozesláno elektronicky).
Statistika za rok 2023 nebyla ještě PP PČR zveřejněna. Nicméně je patrný nárůst trestné 
činnosti majetkového hlavně pouličního charakteru.
Dále bylo v těchto věcech diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Michal Řidl předložil statistický přehled MP za prosinec 2023 (členům bylo zasláno 
elektronicky). Byla posílena hlídková činnost v místech adventních akci. Silvestr byl 
poměrně klidný, kontrolovalo se dodržování vyhlášky o zákazu používání pyrotechniky. 
Za noc bylo 21 přestupků, řešeno na místě. V mrazech se také kontrolují více všechny 
místa, kde přespávají osoby bez domova a zjišťují, zda nepotřebují pomoc.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

4. Aktuální informace k činnosti HZS.

David Horáček, zaslal statistiku HZS za prosinec 2023 (rozeslání elektronicky).
V prosinci byl o polovinu větší počet výjezdů vzhledem k větrnému počasí. Dále 
informoval členy KB o personálně dislokačních záležitostech HS č. 5.
Dále bylo o této problematice diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

5. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK,

Miloš Jurča informoval o platné smogové výstraze, povodňová bdělost byla odvolána. 
Karavan v ulici Pod Bohdalcem I byl totálně poškozen požárem, včetně vedle parkující 
dodávky.
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Dále bylo o této problematice diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

6. Diskuse, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti 
KB.

Bez návrhu.

Jednání KB bylo ukončeno v 18 hodin.

Příloha: Presenční listina KB č. 11

Mgr. Martin Čásenšký

RMČ Praha 10

Robert Zrzavecký
Tajemník KB RMČ Praha 10

Bc. M
dat ení zápisu 

 

10. l
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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 10

Prezenční listina z 11 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10 

konaného dne 10. 1. 2023 od 17 hodin, prezenčně, ÚMČ Praha 10, K806.

Jméno Podpis.
, předseda KB, 

občan odborník
Mgr. Matěj Štěpánek
Mgr. Martin Čásenský
Jaroslav Štěpánek, MBA
Bc. Radek Lojda
Mgr. Stanislav Šimek ___
Jiří Komrska

Bc. Miloš Jurča, 
tajemník KB

HOSTÉ:

Jméno Podpis
plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR 
Ing. Michal Řidl, MP
npor. Bc. David Horáček, HZS

Členové komise berou na vědomí, že s informacemi získanými při výkonu jejich funkce je třeba nakládat 
nanejvýš obezřetně. Jejich další šíření, nebo zveřejňování, je možné pouze v souladu s právními 
předpisy upravujícími ochranu informací.



PIO-047440/2024

ÚMČ Praha 10

Zápis z 12 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, které se 
konalo dne 7. 2. 2024, na ÚMČ Praha 10, Vinohradská 169, K806, 

od 17 do 18.30 hodin

Přítomní členové KB: Jaroslav Štěpánek, MBA, Mgr. Martin Čásenský, 
Mgr. Matěj Štěpánek, Jiří Komrska, Mgr. Stanislav Šimek, Bc. Radek Lojda,

Omluvení členové KB: Jiří Komrska,

Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Michal Řidl, MP, plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR,

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 12, schválení programu, ustanovení ověřovatele zápisu.
2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
4. Aktuální informace k činnosti HZS.
5. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
6. Diskuse, různé návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 12, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p.
 Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení 

navrženého programu jednání. Podkladové materiály byly zaslány členům 
elektronicky. Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt navržen Mgr. Martin Čásenský

Hlasování: schválení ověřovatele zápisu

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 o 0 0

i
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Ověřovatel zápisu KB byl schválen.

Hlasování: schválení programu 12 jednání KB

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Program jednání KB byl přijat.

2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.

Renáta Havlíková úvodem předložila Zprávu PČR Praha IV za období od 1. 1. 2023 do 
31. 12. 2023 se zaměřením na Prahu 10 (bylo rozesláno elektronicky).
Statistika za rok 2023 je tedy již k dispozici. Je patrný nárůst majetkové trestné činnosti. 
Dále je značný nárůst kybernetické kriminality a hospodářské kriminality. Násilná 
trestná činnost klesla.
Ze zajímavých případů lze uvést realizaci pachatelky, která rozbíjela okna u vozidel a 
odcizovala dětské sedačky, podsedáky, odložené tašky, kabelky atd. Jednalo se o 
recidivu, byl dán návrh na vazební stíhání. Jednalo se o desítky takto poškozených 
vozidel ve Strašnicích atd.

Dále bylo v těchto věcech diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Michal Řidl předložil statistický přehled MP za leden 2024 (členům bylo zasláno 
elektronicky). Nárůst přestupků, pokles v dopravě. Nalezeno bylo jedno odcizené 
vozidlo, asistence a pomoc záchrance při záchraně života. MP se zaměřuje na odnímání 
alkoholických nápojů na místech kde platí zákaz konzumace. Volné pobíhání psů atd. 
na čistotu a veřejný pořádek. Začíná fotbalová liga, takže se najíždí na standartní 
bezpečnostní opatření.
Jaroslav Štěpánek upozornil na aktuální bezpečnostní situace v oblasti parku na 
náměstí Mezi Zahrádkami na Zahradním Městě.
Matěj Štěpánek zmínil problematiku ze sídliště Vlasta, podnět bude předán na MP.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

4. Aktuální informace k činnosti HZS.

David Horáček byl zjednání omluven.
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5. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Miloš Jurča informoval o aktuální situace u stanice Metra Skalka, kde přetrvávají 
problémy se skupinou osob, kteří se scházejí kolem bývalé kašny a často zde konzumují 
alkoholické nápoje, což je v rozporu s platnou vyhláškou a prostor také znečišťují. Dále 
tyto osoby údajně odcizují zboží v přilehlé provozovně Albert, které následně 
konzumují nebo dále přeprodávají. Zdejší oddělení bezpečnostního managementu 
v místě provádí místní šetření, v kterém bude dále pokračováno, vždy je volána MP 
v případě potřeby.
Michal Řidl potvrdil, že se jedná o stále stejnou skupinu osob. Alkohol je jim odebírán 
a přestupky jsou předávány na správní orgán. Nicméně nelze tam mít trvalou stálou 
hlídku vzhledem k personálnímu podstavu strážníků.

Renáta Havlíková doplnila informace k problematice z pohledu MO PČR Strašnice, kde 
potvrdila, že jsou přivoláni často k záchytu pachatele v prodejně Albert a Tesco. Také 
časté výjezdy na linku 158, osoby ale nenapadají občany, mají rozepře v komunitě. Od 
1. 9. 2023 do současné doby je evidováno 19 krádeží v Albertu. Nejedná se o nijak 
vybočující údaj v porovnání k jiným prodejnám. Dále byla navržena úprava zeleně 
v okolí a případná žádost o instalaci kamery MKS hl. m. Prahy s výhledem na 
problémové místo.

Miloš Jurča dále popsal neutěšenou aktuální situaci na Novobohdalecké u garáží na 
pozemcích DP hl. m. Prahy.

Dále bylo o této problematice diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

6. Diskuse, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti 
KB.

Stanislav Šimek informoval o prováděných a chystaných bezpečnostních opatření na 
MHMP ke kterým dochází v rámci ochrany tzv. měkkých cílů. Jedná se o zamezení 
volného a nekontrolovaného vstupu do budov MHMP. Osobně by navrhoval na příští 
jednání KB o této věci diskutovat a přijmout případně stanovisko KB k problematice 
zabezpečení objektu ÚMČ Prahy 10.

17.50 hodin příchod Radek Lojda.

Učiněn dotaz, zda již má PČR a MP umožněn vjezd služebních vozů na rampu Vršovická 
68.
Radek Lojda uvedl, že bezpečnostním složkám bude poskytnuto místo na hlavní 
Vršovické pro potřebu opatření na fotbalové atd akce. Dříve vyhrazená místa pro PČR 
jim zůstanou. K parkování na rampě mají volat vrátnici A, ta jim závoru zvedne, číslo je 
uvedeno na závoře.

Dále bylo o této problematice diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.
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Radek Lojda připomněl složkám IZS, že i v roce 2024 bude možnost darování 
dovybavení pro PČR, HZS a pro MP na motivační odměny pro strážníky. Je potřeba co nejdříve 
podat konkrétní žádosti na STA MČ Praha 10.

Jednání KB bylo ukončeno v 18.30 hodin.

Příloha: Presenční listina KB č. 12

Ověřovatel zápisu

Mgr. Martin Čásenský

P MČ P  10

Tajem 10

Bc. 
datum vení zápisu 
7. únor
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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 10

Prezenční listina z 12 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10
konaného dne 7. 2. 2024 od 17 hodin, prezenčně, ÚMČ Praha 10, K806.

Jméno Podpis
 předseda KB, 

občan odborník
Mgr. Matěj Štěpánek
Mgr. Martin Čásenský
Jaroslav Štěpánek, MBA
Bc. Radek Lojda
Mgr. Stanislav Šimek
Jiří Komrska

Bc. Miloš Jurča, 
tajemník KB

HOSTÉ:

Jméno Podpis
plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČRr
Ing. Michal Řidl, MP
npor. Bc. David Horáček, HZS

Členové komise berou na vědomí, že s informacemi získanými při výkonu jejich funkce je třeba nakládat 
nanejvýš obezřetně. Jejich další šíření, nebo zveřejňování, je možné pouze v souladu správními 
předpisy upravujícími ochranu informací.



PIO-093264/2024

ÚMČ Praha 10

Zápis z 13 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, které se 
konalo dne 13. 3. 2024, na ÚMČ Praha 10, Vinohradská 169, K806, 

od 17 do 18 hodin

Přítomní členové KB: Jaroslav Štěpánek, MBA, Mgr. Martin Čásenský, 
Mgr. Matěj Štěpánek,

Omluvení členové KB: Jiří Komrska, Bc. Radek Lojda, Mgr. Stanislav Šimek,

Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Michal Řidl, MP, npor. Bc. David Horáček, HZS

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 13, schválení programu, ustanovení ověřovatele zápisu.
2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
4. Aktuální informace k činnosti HZS.
5. Bezpečnostní a preventivní opatření v nových objektech ÚMČ Praha 10.
6. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
7. Diskuse, různé návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 13, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p. 
 Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení 

navrženého programu jednání. Podkladové materiály byly zaslány členům 
elektronicky. Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt navržen Mgr. Martin Čásenský

Hlasování: schválení ověřovatele zápisu

Průběh hlasování:

1
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Ověřovatel zápisu KB byl schválen.

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
4 4 0 0 0

Hlasování: schválení programu 12 jednání KB

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
4 4 0 0 0

Program jednání KB byl přijat.

2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.

Renáta Havlíková je z jednání omluvena, členové KB mají k dispozici zaslanou Zprávu 
PČR Praha IV za období od 1. 1. 2024 do 29. 2. 2024 se zaměřením na Prahu 10 (bylo 
zasláno elektronicky).

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Michal Řidl předložil statistický přehled MP za únor 2024 (členům bylo zasláno 
elektronicky). Nárůst přestupku, hlavně v dopravě. Zadržen a předán PČR řidič pod 
vlivem 1.14 promile, už se jedná o TČ. Podařilo se zadržen 3 sprejery, kteří stříkali na 
výplně zastávek MHD. Předáno také PČR. K zítřejšímu fotbalovému utkání varoval před 
nárůstem falešných vstupenek. Věc šetří PČR, škody jsou vysoké.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

4. Aktuální informace k činnosti HZS.

David Horáček uvedl, že se zmenšil počet výjezdu proti minulým rokům, naopak vzrostl 
počet dopravních nehod, kde musí HZS zasahovat. HZS se již také připravuje na MS 
v hokeji, nácvik byl v 02 aréně. S ODO se také řeší problematika akce HZS „3 metry 
k životu".

Jaroslav Štěpánek zmínil, že tento problému je také na Zahradním Městě, kde jsou 
úzké ulice. Řešení vidí v předělání ulic na jednosměrky tak kde to jde. Jako příklad uvádí 
Spořilov.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.
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5. Bezpečnostní a preventivní opatření v nových objektech ÚMČ Praha 10.

Miloš Jurča informoval členy KB o provedených preventivních opatření na ÚMČ. Došlo 
k opatření na WC a kuchyňkách kde byly vstupní dveře opatřeny koulí, vzhledem 
ktomu, že se množily krádeže. Dále zmínil jako námět do diskuse možnost zavedení 
evidovaného vstupu do objektu, zda používat návštěvní karty, turnikety, které jsou 
mimo provoz instalované ve vestibulu.
Michal Řidl zmínil, že na úřední hodiny je v budově 1 strážník. V minulém týdnu byl na 
OSO incident, kde byla agresivní osoba předána na PČR k dalšímu opatření.
David Horáček zmínil, že veškeré tyto opatření se posuzují také z pohledu HZS.

Dále bylo o této problematice diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

6. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Miloš Jurča uvedl, že proběhla preventivně bezpečnostní akce s PČR se zaměřením na 
večerky, osoby bez domova atd. v problematických lokalitách. Další akce budou nadále 
plánovány.
Dále bylo o této problematice diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

7. Diskuse, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti 
KB.

Jednání KB bylo ukončeno v 18 hodin.

Příloha: Presenční listina KB č. 13

Ověřovatel zápis

Mgr. Martin Čásenský

Tajemník KB RMČ Praha 10

0

Bc.
dat otovení zápisu 
1 a 2024
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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 10

Prezenční listina z 13 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10 

konaného dne 13. 3. 2024 od 17 hodin, prezenčně, ÚMČ Praha 10, K806.

Jméno Podpis
 předseda KB, 

občan odborník
Mgr, Matěj Štěpánek
Mgr. Martin Čásenský
Jaroslav Štěpánek, MBA
Bc. Radek Lojda
Mgr. Stanislav Šimek
Jiří Komrska

Bc. Miloš Jurča, 
jtajemník KB

HOSTÉ:

Jméno Podpis
plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR
Ing. Michal Řidl, MP I
npor. Bc. David Horáček, HZS

Členové komise berou na vědomí, že s informacemi získanými při výkonu jejich funkce je třeba nakládat 
nanejvýš obezřetně. Jejich další šíření, nebo zveřejňování, je možné pouze v souladu správními 
předpisy upravujícími ochranu informací.
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ÚMČ Praha 10

Zápis ze 14 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, které se 
konalo dne 10. 4. 2024, na ÚMČ Praha 10, Vinohradská 169, K806, 

od 17 do 18 hodin

Přítomní členové KB:  Jaroslav Štěpánek, MBA, Mgr. Matěj Štěpánek, Jiří 
Komrska, Mgr. Stanislav Šimek,

Omluvení členové KB: Bc. Radek Lojda, Mgr. Martin Čásenský,

Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Michal Řidl, MP, plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 14, schválení programu, ustanovení ověřovatele zápisu.
2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
4. Aktuální informace k činnosti HZS.
5. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
6. Diskuse, různé návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 14, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p.
 Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení 

ověřovatele zápisu a navrženého programu jednání. Podkladové materiály byly zaslány 
členům elektronicky. Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt navržen Mgr. Stanislav Šimek

Hlasování: schválení ověřovatele zápisu

Průběh hlasování:

1
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Ověřovatel zápisu KB byl schválen.

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Hlasování: schválení programu 14 jednání KB

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Program jednání KB byl přijat.

2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.

Renáta Havlíková předložila na jednání zaslanou Zprávu PČR Praha IV za období od 1. 
3. 2024 do 31. 3. 2024 se zaměřením na Prahu 10 (bylo zasláno elektronicky). Statistika 
má nárůst celkem o 29 TČ oproti roku 2023. letos zatím 963 TČ na Praze 10. Dále jsou 
prováděny preventivně bezpečnostní akce se zaměřením na squaty a další problémová 
místa, akce jsou koordinovány s oddělením bezpečnostního managmentu OKK. 
Probíhá Fortuna liga a v březnu byl v Edenu také zápas s AC Milán. Je naplánovaná také 
akce na odtažení vozidel, parkujících v rozporu s platnou legislativou v době zápasů. 
Bude v Edenu také slet Sokola, budou pořádány různé doprovodné akce v Praze, Je to 
od 1.7 do 6.7. 2024. Budou bydlet na ZŠ, jedná se o cca. 18 tis cvičenců. Slety jsou 
každých 6 let. PČR bude žádat o součinnost MP.
Stanislav Šimek vznesl dotaz ve věci posprejování objektu Metra Strašnická, ke 
kterému mělo dojí o víkendu. Budou zjištěny informace do příští KB.

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Michal Řidl předložil statistický přehled MP za březen 2024 (členům bylo zasláno 
elektronicky). Nárůst přestupků ve veřejném pořádku je o 82 v březnu. Více se zaměřují 
na Skalku, Radošovickou, Eden atd. Podle statistiky je patrné, že se více zaměřují na 
OZV požívání alkoholu na veřejných prostranství, odebírá se alkohol. Opatření bude 
také na Bohemians, kde hraje o víkendu Sparta.

Stanislav Šimek poděkoval za součinnost s MP kdy úředníci společně objeli několik 
problematických lokalit, například ruinu v ulici V Chaloupkách, kde se hromadí odpad 
a bydlí osoby bez domova. Věc je dále v řízení OST.

Dále se také diskutovala situace kolem ubytovacího zařízení MHMP provozované na 
Malešickém náměstí. Nájemce slibuje nápravu.

Jaroslav Štěpánek upozornil na nešvar vpřelepování RZ na vozidlech na Zahradním 
Městě. Požaduje, aby se na to MP zaměřila.2
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Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

4. Aktuální informace k činnosti HZS.

David Horáček je z dnešního jednání omluven.

5. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Miloš Jurča je z dnešního jednání omluven.

6. Diskuse, různě, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti 
KB.

Bez návrhu.

Jednání KB bylo ukončeno v 18 hodin.

Příloha: Presenční listina KB č. 14

Bc.

TajemníkJŠB RMČ Praha 10

otovení zápisu 
024

3



MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 10

Prezenční listina z 14. jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10 

konaného dne 10. 4. 2024 od 17 hodin, prezenčně, ÚMČ Praha 10, K806.

Jméno Podpis.
 předseda KB, 

občan odborník
Mgr. Matěj Štěpánek _________
Mgr. Martin Čásenský O Z

Jaroslav Štěpánek, MBA
Bc. Radek Lojda
Mgr. Stanislav Šimek
Jiří Komrska

Ing. Marek Šuran, 
tajemník KB v.z.

HOSTÉ:

Jméno pod^s 
plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR 
Ing. Michal Řidl, MP
npor. Bc. David Horáček, HZS O •— iv? ry

Členové komise berou na vědomí, že s informacemi získanými při výkonu jejich funkce je 
třeba nakládat nanejvýš obezřetně. Jejich další šíření, nebo zveřejňování, je možné pouze 
v souladu s právními předpisy upravujícími ochranu informací.
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ÚMČ Praha 10

Zápis z 15 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, které se 
konalo dne 15. 5. 2024, na ÚMČ Praha 10, Vinohradská 169, K806, 

od 17 do 18 hodin

Přítomní členové KB:  Jaroslav Štěpánek, MBA, Mgr. Matěj Štěpánek, Jiří 
Komrska, Mgr. Stanislav Šimek, Bc. Radek Lojda, Mgr. Martin Čásenský,

Omluvení členové KB: 0

Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Michal Řidl, MP, plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR, npor. Bc. David Horáček, HZS

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 15, schválení programu, ustanovení ověřovatele zápisu.
2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
4. Aktuální informace k činnosti HZS.
5. Žádost PČR, HZS (dary) a MP (motivační odměny) na rok 2024.
6. Bezpečnostní situace před OC Tesco, Vršovická, Vladivostocká.
7. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
8. Diskuse, různé návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 15, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p. 
Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení 

ověřovatele zápisu a navrženého programu jednání. Podkladové materiály byly zaslány 
členům elektronicky. Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt navržen Mgr. Stanislav Šimek

Hlasování: o schválení ověřovatele zápisu

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
4 4 0 0 0

1
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Ověřovatel zápisu KB byl schválen.

Hlasování: o doplnění programu jednání KB o bod 5).

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
4 4 0 0 0

Doplnění programu zápisu KB bylo schváleno.

Hlasování: o schválení programu jednání KB

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
4 4 0 0 0

Program jednání KB byl schválen.

Hlasování: o schválení hostů na jednání KB: plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR, Ing. 
Michal Řidl, MP, npor. Bc. David Horáček, HZS

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
4 4 0 0 0

Přítomnost hostů na KB byla schválena.

17.15 příchod p. Martin Čásenský, p. Jiří Komrska,

2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.

Renáta Havlíková předložila na jednání zaslanou Zprávu PČR Praha IV za období od 1. 
3. 2024 do 30. 4. 2024 se zaměřením na Prahu 10 (bylo zasláno elektronicky). Statistika 
eviduje celkem 1253 TČ, což je naprosto stejně jako v roce 2023 ke stejnému datu. Na 
celém policejním obvodu Praze IV stoupnula objasněnost na 24,57 % což je nárůst o 
5,98 %. Dále budou prováděny preventivně bezpečnostní akce se zaměřením na squaty 
a další problémová místa, akce jsou koordinovány s oddělením bezpečnostního 
managmentu OKK. V Praze bude probíhat MS v hokeji v rámci kterého jsou přijímána 
standartní bezpečnostní opatření. Dále informovala o posprejování objektu Metra 
Strašnická.
Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

2
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3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Michal Řidl předložil statistický přehled MP za duben 2024 (členům bylo zasláno 
elektronicky). Podařilo se zadržet jednoho řidiče pod vlivem alkoholu. Hodně se dbá na 
nárůst přestupků v požívání alkoholu na Skalce a v Edenu, tento je osobám přestupců 
odebírán. Nárůst přestupků je o 381 v dubnu. V dopravě je nárůst 521 je to hlavně při 
fotbalových zápasech.
Ve Fortuna aréně proběhne také turnaj MMA.

V červnu budou volby do EU parlamentu. Budou standartní bezpečnostní opatření 
s PČR.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

4. Aktuální informace k činnosti HZS.

David Horáček předložil zprávu za duben 2024 (byla rozeslána elektronicky). Dále 
pochválil VED ODO p. Daníčka, který na TSK hl. m. Prahy zajistil opravu chodníku a 
vozovky před stanicí č. 5, Průběžná.

5. Žádost PČR, HZS (dary) a MP (motivační odměny) na rok 2024.

Miloš Jurča informoval členy o došlých žádostech PČR, HZS na materiálně technické 
dovybavení pro příslušníky v přímém výkonu služby a MP na motivační odměny pro 
strážníky (bylo zasláno elektronicky včetně příloh). Materiál půjde následně po 
souhlasném stanovisku KB na RMČ Prahy 10 a dále na červnové jednání ZMČ Prahy 10. 
Jedná se již o několikaletou výpomoc těmto složkám od MČ Praha 10.

následně přednesl návrh stanoviska KB a nechal hlasovat:

KB RMČ Praha 10 souhlasí s pořízením darů na materiálně technické dovybavení pro 
PČR, HZS a na motivační odměny MP na rok 2024 dle předložených žádostí.

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
7 7 0 0 0

Stanovisko KB bylo schváleno.

6. Bezpečnostní situace před OC Tesco, Vršovická, Vladivostocká.

Miloš Jurča informoval o došlém podání občana bydlící v této lokalitě, kterému se 
nelíbí zvýšené počty popíjejících osob na Vršovické a u OS Tesco Eden. KB se k tomuto 
tématu vrací opakovaně a vždy jsou následně přijímána opatření ze strany PČR a MP. 
V současné době se podařilo také nově docílit opakovaným jednáním pana 
místostarosty Radka Lojdy s vedením OC toho, že vedení OC stanovila otevírací doba 

3
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v rozmezí od 06-24 hodin. Nonstop provoz tak byl od 1.5. 2024 ukončen. Ze strany PČR 
a MP jsou na lokalitu nadále uplatňována stálá bezpečnostní opatření.
Radek Lojda dále informoval o posledním proběhlém jednání na OC Tesco dne 27. 3. 
2024 na kterém bylo přítomno vedení PČR tak MP Praha 10. Na základě předložených 
statistických údajů došlo ze strany OC k upravení otevírací doby, a to i vzhledem 
k tomu, že samotné udržování bezpečnosti v nočních hodinách uvnitř centra je velice 
problematické a nákladné.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

7. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Miloš Jurča informoval KB o došlých podnětech. Poděkoval PČR za nárůst procent 
objasněnosti nápadu trestné činnosti. V teritoriu MOP Strašnice je letos také pokles 
nápadu TČ již o mínus 60 TČ.
Dále upozornil na RNK v ulici Krymská 21, kde je provozovna BAR.
Malešické náměstí a zastávka autobusu MHD kterou občas „okupují" osoby bez 
domova.
Nadále je otevřena na OST problematika odstranění nepovolených staveb 
„karavanů".
Radek Lojda informoval KB o problematice Průběžná, sprejerství, Nučická, Drop in, 
Radošovická parčík.

Dále bylo v těchto věcech diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

8. Diskuse, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti 
KB.
Bez návrhu.

Jednání KB bylo ukončeno v 18 hodin.
Příloha: Presenční listina KB č. 15

Stanovisko KB/15/1/2024

Tajemník KB RMČ Praha 10

15. k a 2024 

Bc. Milo
datum

Ověřovatel

B R

Mgr. Stamsiav Šimek

4



MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 10

Prezenční listina z 15 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10 

konaného dne 15. 5. 2024 od 17 hodin, prezenčně, ÚMČ Praha 10, K806.

Jméno Podpis
 předseda KB, 

občan odborník
Mgr. Matěj Štěpánek
Mgr. Martin Čásenský
Jaroslav Štěpánek, MBA
Bc. Radek Lojda
Mgr. Stanislav Šimek
Jiří Komrska

Bc. Miloš Jurča, 
tajemník KB

HOSTÉ:

Jméno Podpis
plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR
Ing. Michal Řidl, MP
npor. Bc. David Horáček, HZS

Členové komise berou na vědomí, že s informacemi získanými při výkonu jejich funkce je třeba nakládat 
nanejvýš obezřetně. Jejich další šíření, nebo zveřejňování, je možné pouze v souladu správními 
předpisy upravujícími ochranu informací.



STANOVISKO KOMISE BEZPEČNOSTNÍ RMČ Praha 10 
č. KB/15/1/2024 

ze dne 15. května 2024
k projednání žádostí PČR, HZS (dary) a MP (motivační odměny) na rok 2024

Komise bezpečnostní RMČ Praha 10

L SOUHLASÍ
s pořízením darů na materiálně technické dovybavení pro PČR, HZS a na motivační odměny 
MP na rok 2024 dle předložených žádostí.

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL

O O o

Předseda KB RMČ Praha 10

QF 42-02-07/03
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ÚMČ Praha 10

Zápis ze 16 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, které se 
konalo dne 12. 6. 2024, na ÚMČ Praha 10, Vinohradská 169, K806, 

od 17 do 18 hodin

Přítomní členové KB:  Jaroslav Štěpánek, MBA, Mgr. Matěj Štěpánek, 
Mgr. Stanislav Šimek, Mgr. Martin Čásenský,

Omluvení členové KB: Jiří Komrska, Bc. Radek Lojda,

Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Roman Turoň, MP, plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR,

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 16, schválení programu, ustanovení ověřovatele zápisu.
2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
4. Aktuální informace k činnosti HZS.
5. Bezpečnostní situace v okolí ordinace Drop In v Nučické a okolí.
6. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
7. Diskuse, různé návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 16, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p. 
 Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení 

ověřovatele zápisu a navrženého programu jednání. Podkladové materiály byly zaslány 
členům elektronicky. Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt navržen Jaroslav Štěpánek, MBA

Hlasování: o schválení ověřovatele zápisu

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Ověřovatel zápisu KB byl schválen.

i



PIO-229146/2024

Hlasování: o doplnění programu jednání KB o bod 5).

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Doplnění programu zápisu KB bylo schváleno.

Hlasování: o schválení programu jednání KB

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Program jednání KB byl schválen.

Hlasování: o schválení hostů na jednání KB: plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR, Mgr. 
Roman Turoň,

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Přítomnost hostů na KB byla schválena.

2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.

Renáta Havlíková předložila na jednání zaslanou Zprávu PČR Praha IV za období od 1. 
1. 2024 do 31. 5. 2024 se zaměřením na Prahu 10 (bylo zasláno elektronicky). Statistika 
eviduje celkem 1511TČ, což je pokles oproti roku 2023 o 51TČ. Dále budou prováděny 
preventivně bezpečnostní akce se zaměřením na squaty a další problémová místa, akce 
jsou koordinovány s oddělením bezpečnostního managmentu OKK. V Edenu proběhla 
akce MMA, na kterou si obyvatelé stěžovali pro svoji hlučnost. Dne 22.6. 2024 bude 
ještě koncert rapera z Běloruska a na přelomu června - července začne Všesokolský 
slet. Budou zavedena standartní bezpečnostní opatření.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Roman Turoň předložil statistický přehled MP za květen 2024 (členům bylo zasláno 
elektronicky). Hodně se dbá na nárůst přestupků v požívání alkoholu na Skalce a 
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v Edenu, tento je osobám přestupců odebírán. Přestupků proti vyhlášce o zákazu 
požívání alkoholu bylo zjištěno 49. V souvislosti s vyhláškou o udržování čistoty na 
ulicích bylo zjištěno a řešeno 77 přestupků. Kouření na zakázaných místech 8 
přestupků. 13 přestupků stání na vyhrazených místech pro invalidy. Na ostatních 
parkovištích 65 přestupků. Akcí je pořádáno hodně, personální stav je stále 90 
strážníků.

V červnu byly volby do EU parlamentu. Tyto proběhly ve standartním režimu bez 
narušení veřejného pořádku.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

4. Aktuální informace k činnosti HZS.

David Horáček zaslal zprávu za květen 2024 (byla rozeslána elektronicky). Z jednání byl 
omluven, nemoc.

5. Bezpečnostní situace v okolí ordinace Drop In v Nučické a okolí.

Miloš Jurča informoval členy KB o nutnosti projednání problematiky na všech komisích 
a výborech MČ tak, jak je uvedeno v usnesení ZMČ Praha 10.
Martin Čásenský následně upřesnil, že vedení MČ klade velký důraz na to, aby této 
oblasti byla věnována vetší pozornost ze strany bezpečnostních složek. Bezpečnostní 
situace na místě je ale stabilní, nevybočující z běžného stavu v oblasti Strašnic. Občany 
trápí výskyt osob bez domova, graffiti na domech. Podařilo se pronajmout jeden 
nebytový prostor.
Roman Turoň za MP uvedl, že do oblasti se stahuje větší množství osob bez domova, 
kteří využívají mobilní sociální službu od neziskových organizací. „Naděje" u točny 
tramvaje v Radošovické ulici každé pondělí včetně svátků od 13 do 15 hodin. Klienti 
čerpají zejména sociální poradenství, pomoc při zdravotním ošetření a materiální 
pomoc. „Armáda spásy " která realizuje kousek od tohoto místa mobilní výdej stravy 
od pondělí do pátku. Také tato služba údajně motivuje klienty k odběru stravy, úklidu 
a odchodu. Nicméně klienti v oblasti zůstávají a podstatně zhoršují vnímání místa pro 
rezidenty. MP jim odebírá alkoholické nápoje a dokumentuje další přestupkové 
jednání, jedná se o stále se opakující jev.
Miloš Jurča uvedl, že osobně na místo jezdí tak dvakrát týdně. Ordinace Drop In pro 

oblast není zatím žádnou zátěží. V oblasti také probíhá rekonstrukce inženýrských sítí, 
opravují se chodníky atd. Graffiti je problém celé Prahy a je dobře, že se povedlo 
průběžně realizovat MP a PČR pachatele. Na točně zatím popíjet klienty neviděl. 
Připravuje se pronájem prázdných nebytových prostor v majetku MČ. MP a místně 
příslušný okrskář je v kontaktu s ředitelkou MŠ Nučická s ordinací Drop In a mluví také 
s obyvateli. Podle jeho vyjádření je v oblasti standartní bezpečnostní situace a ordinace 
nemá žádný negativní vliv.
Matěj Štěpánek upřesnil, že od občanů má také pozitivní zpětnou vazbu, opravují se 
chodníky, inženýrské sítě.
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V pondělí 17.6. 2024 proběhne na ÚMČ společné jednání vedení MČ se zástupci SVJ 
zdané oblasti za účasti pracovníka bezpečnostního managementu, MP a PČR. Na 
jednání bude zhodnocena situace a do současné doby provedená opatření.

 následně přednesl návrh stanoviska KB a nechal hlasovat:

KB RMČ Praha bere na vědomí informaci o bezpečnostní situaci v okolí ordinace Drop 
In v Nučické a okolí.

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Stanovisko KB bylo schváleno.

6. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Miloš Jurča, informoval KB o došlých podnětech. Poděkoval PČR za nárůst procent 
objasněnosti nápadu trestné činnosti. V teritoriu MOP Strašnice je letos také pokles 
nápadu TČ již o mínus 60 TČ.
Dále upozornil na RNK v ulici Krymská 21, kde je provozovna BAR.
Malešické náměstí a zastávka autobusu MHD kterou občas „okupují" osoby bez 
domova.
Nadále je otevřena na OST problematika odstranění nepovolených staveb 
„karavanů".
Radek Lojda informoval KB o problematice Průběžná, sprejerství, Nučická, Drop in, 
Radošovická parčík.

Dále bylo v těchto věcech diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

7. Diskuse, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti 
KB.

Jaroslav Štěpánek navrhuje vznik iniciativy ke špatné dopravní situaci v Průběžné ulici, 
kde je udělaná stanice BUS, která je tato rozšířena tak, že neprojede ani sanitka, hasiči 
atd. Koleje jsou travnaté a díky stanici nelze projet. Je to vina MHMP, který preferuje 
upřednostnit MHD proti osobním vozidlům.

přednese tento podnět na komisi dopravní, která proběhne v září.

Stanislav Šimek požádal MP o větší dohled v nočních hodinách v prostoru vnitrobloku 
Oblouková, kde je provozovna kulečníku Harlequin, a hlavně v letních měsících tam 
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dochází k rušení nočního klidu. Dochází tam ke konzumaci alkoholu před provozovnou.
Dohled MP požaduje hlavně v sobotu a neděly.

Dále bylo v těchto věcech diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

Jednání KB bylo ukončeno v 18 hodin.
Příloha: Presenční listina KB č. 16

Stanovisko KB/16/1/2024

Předseda KB RMČ Praha 10

Jarosla

Ověř

IBA

Tajemn

Bc. Mi
datu vení zápisu 
12. června 2024
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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 10

Prezenční listina ze 16 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10
konaného dne 12. 6. 2024 od 17 hodin, prezenčně, ÚMČ Praha 10, K806.

Jméno Podpis
 předseda KB, 

občan odborník
Mgr. Matěj Štěpánek
Mgr. Martin Čásenský
Jaroslav Štěpánek, MBA
Bc. Radek Lojda
Mgr. Stanislav Šimek
Jiří Komrska

Bc. Miloš Jurča, 
tajemník KB

HOSTÉ:

Jméno Podpis
plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR
Ing. Michal Řidl, MP
npor. Bc. David Horáček, HZS

Členové komise berou na vědomí, že s informacemi získanými při výkonu jejich funkce je třeba nakládat 
nanejvýš obezřetně. Jejich další šíření, nebo zveřejňování, je možné pouze v souladu správními 
předpisy upravujícími ochranu informací.



STANOVISKO KOMISE BEZPEČNOSTNÍ 
č. KB/16/1/2024 

ze dne 12. 6. 2024
1. k bodu jednání „Bezpečnostní situace v okolí ordinace Drop In v Nučické a okolí"

Komise bezpečnostní RMČ Praha 10

L BERE NA VĚDOMÍ
Informaci o bezpečnostní situaci v okolí ordinace Drop In v Nučické a okolí.

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Výsledek hlasování: Stanovisko KB bylo schváleno.

Předseda KB RMČ Praha 10 

QF 42-02-07/03
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ÚMČ Praha 10

Zápis ze 17 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, které se 
konalo dne 9. 10. 2024, na ÚMČ Praha 10, Vinohradská 169, K806, 

od 17 do 19 hodin

Přítomní členové KB:  Jaroslav Štěpánek, MBA, Mgr. Matěj Štěpánek, 
Mgr. Stanislav Šimek, Mgr. Martin Čásenský, Bc. Radek Lojda,

Omluvení členové KB: Jiří Komrska,

Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Roman Turoň, MP,

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 17, schválení programu, ustanovení ověřovatele zápisu, 
schválení hostů na jednání KB.

2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
4. Aktuální informace k činnosti HZS.
5. Bezpečnostní situace „Trojmezí".
6. Prevence kriminality.
7. Projednání návrhu na uzavření smlouvy o nájmu části pozemku pare. č. 3289/41, o 

výměře 523,0 m2, k. ú. Strašnice, obec Praha, za účelem zajištění a ochrany přístupu 
k nemovitosti.

8. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
9. Diskuse, různé návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 17, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p.
 Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení 

ověřovatele zápisu, přidání nového bodu č 7 na jednání, schválení navrženého 
celkového programu a schválení přítomnosti hostů na KB. Podkladové materiály byly 
zaslány členům elektronicky. Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt navržen Mgr. Stanislav Šimek,

Hlasování: o schválení ověřovatele zápisu
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Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL

6 6 0 0 0

Ověřovatel zápisu KB byl schválen.

Hlasování: o doplnění programu jednání KB o bod 7).

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL

6 6 0 0 0

Doplnění programu zápisu KB bylo schváleno.

Hlasování: o schválení programu jednání KB

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL

6 6 0 0 0

Program jednání KB byl schválen.

Hlasování: o schválení hostů na jednání KB

’růběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL

6 6 0 0 0

Přítomnost hostů na KB byla schválena.

2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.

Renáta Havlíková je z jednání omluvena. Zpráva poslána členům elektronicky.

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Roman Turoň předložil statistický přehled MP za září 2024 (členům bylo zasláno 
elektronicky). Zdůraznil, že ze svého pohledu se činnost MP změnila a je to z většiny 
kontrola osob bez domova a následné řešení s tímto spojené přestupkové jednání 
(požívání alkoholu, znečisťování veřejného prostoru, potyčky atd) na další prevenci již 
není tolik prostoru. Prevence je prováděna dle kapacity u ZŠ, MŠ na přechodech ráno 
a odpoledne při odchodu školáku kolem škol. Dále jsou na bezpečnostních opatření ve 
Fortuna Aréně a na Bohemians.
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Radek Lojda informoval o dnešním jednání s Vojenskou Policií, která má kanceláře 
v Polygrafické ulici. Bude tam v rámci rekonstrukce ulice umístěna značka o zákazu 
vjezdu kamionů. Požádal tímto MP o dohled až to nastane v současné době lze řidiče 
pokutovat za noční parkování kamionů, které není na tomto místě povolené.
Miloš Jurča informoval, že řadové garáže, které v té ulici obývali bezdomovci jsou již 
majitelem zbourány a prostor se připravuje k výstavbě průmyslového objektu.
Stanislav Šimek zmínil, že v předložené Zprávě MP je uvedeno provedení 64 kontrol se 
zaměřením na konzumaci alkoholu osob do 18 let v provozovnách pohostinství. Ve 
zprávě není výsledek, kolik bylo záchytů, kde atd. prostě nějaký výstup.
Roman Turoň připraví výstup na příští KB. Dále uvedl své zkušenosti s akcí „Korzo 
Krymská" na které se přímo účastnil společně s PČR. Tato akce proběhla za absolutně 
nezvládnuté pořadatelské službě, nedostatečný počet. PČR a MP musela po 22 hodině 
za využití těžkooděnců, služebních psů a dalších hlídkových sil zjednat uklidnění 
situace. Nediví se, že si obyvatelé na akci po 22 hodině stěžují.
Martin Čásenský si nemyslí, že byl tento postup adekvátní, akce „Korzo Krymská" je 
dvakrát za rok, a to jde určitě vydržet, jedná se o akci, které byla pod záštitou STA MČ 
Praha 10. Určitě se dá zklidnit prostředí i cestou domluv atd.
Stanislav Šimek vznesl dotaz, zda je přestupkové jednání zdokumentováno. Bude 
zjištěno.
Radek Lojda zdůraznil, že je potřeba cestou OKP opět intervenovat na pořadatele a 
předcházet takto RNK při této a dalších akcích na MČ Praha 10.
Matěj Štěpánek požádal o zaslání statistických údajů o počtu zásahů, volání atd. 
k sídlišti Vlasta, Tesco a okolí, bude zasláno. Tesco Eden již němá na základě žádosti MČ 
nepřetržitý provoz, rapidně ubylo nočních výjezdů a zásahů PČR a MP.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

4. Aktuální informace k činnosti HZS.

David Horáček zaslal zprávu za září 2024 (byla rozeslána elektronicky). Zjednání je 
omluven.

5 Bezpečnostní situace „Trojmezí".

 informoval o bezpečnostní situaci v lokalitě „Trojmezí", kam se v nedávné 
době přistěhoval. Podle statistik nápadu tr. činnosti je patrný nárůst v oblasti, nutno 
připomenout, že 70% lokality je již Praha 11 a něco je také Praha 4 a 15. Veškerá tr. 
činnost byla PČR odložena, pachatelé jsou neznámí. Není spokojený s činností MO PČR 
Zahradní Město, byl přítomen u toho, že hlídka přemlouvala oznamovatele, aby věc 
nehlásil, tvrdila, že si vchodové dveře do domu poškodili nájemníci sami. Tímto 
způsobem se uměle snižuje nápad tr. činnosti a uměle zvětšuje objasněnost. Musí 
pochválit činnost MP, a to jak P10, tak P15 a Pil. Hlídky PČR do oblasti nezajíždějí. Má 
v oblasti na tipovaná některá místa bezdomoveckých ležení, kde došlo k několika 
požárům, tyto nejsou v evidenci vedené a vyšetřované, a to i přesto, že na místě 
osobně byl, provedl své ohledání místa činu a na místě našel různé látky které slouží 
jako akcelerátory při zakládání požárů. Na jednom místě byla zapálena budka obývaná 
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párem bezdomovců, kteří uváděli, že hlásili hlídce PČR, že jim to někdo zapálil což 
zůstalo bez reakce PČR. Z jeho pohledu se jedná o pochybení PČR.
Dále jedná s MHMP o instalaci kamer MKS v lokalitě.

Navrhuje řešení: Vydat OZV o zákazu bivakování, kempování atd.
Zakládání azylových domů atd na základě schválené koncepce.
Nabídnout MP, PČR takové podmínky, aby se naplnil personální stav.

Roman Turoň upřesnil, že na základě OZV č. 6 lze pokutovat a vykazovat osoby 
z veřejné zeleně atd, tyto se následně stěhují na soukromé pozemky, kde vtomto končí 
pravomoc MP. Je na majitelích, zda tam osoby nechají nebo ne. Většina ležení v lokalitě 
je proto na soukromých pozemcích.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

6. Prevence kriminality.

úvodem předložil indukci do tématu - Návrh předpokládaného znění 
Koncepce prevence kriminality Městské části Prahy 10, zmínil o jejich zkušenostech 
z jiných MČ atd. a vysvětlil základní principy tvorby koncepcí a další souvislosti.

dále odprezentoval další připravenou prezentaci v Power pointu. Index 
kriminality za rok 2023, je 278 což je dost i vzhledem k velikosti MČ. Na MČ je 
evidováno 2069 TČ od ledna 2024. Elektronické podklady budou zaslány všem členům.

Dále bylo v této věci diskutováno.

následně přednesl návrh stanoviska KB a nechal hlasovat:

KB RMČ Praha 10 souhlasí se zpracováním Koncepce prevence kriminality MČ Praha 
10.

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
6 6 0 0 0

Stanovisko KB: KB/17/1/2024 bylo schváleno.

7. Projednání návrhu na uzavření smlouvy o nájmu části pozemku pare, č, 3289/41, o 
výměře 523,0 m2, k. ú. Strašnice, obec Praha, za účelem zajištění a ochrany přístupu 
k nemovitosti.

Radek Lojda informoval členy o doručené žádosti o pronájem veřejného prostou kolem 
nemovitosti žadatele. Podkladové mat. byly členům zaslané. V místě dochází ke 
kumulaci osob a k značnému nárůstu parkujících vozidel, kteří často parkují bez 
oprávnění na modrých zónách na chodnících atd. a tímto páchají přestupky.
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Pronajmutím pozemku by byl také občanům značně omezen průchod veřejným 
prostorem, vzhledem k plánovanému oplocení. Jedná se mimo jiné o cestu k MHD. 
Přístup k nemovitosti je standartní a není potřeba další ochrana.
Stanislav Šimek zdůraznil, že nesouhlasí ani případně s krátkodobým pronájmem 
tohoto prostoru.
Roman Turoň informoval, že na místě jsou dokumentovány přestupky jak MP, tak PČR 
a dále zasílány k řešení na správní orgán což je od 1.7. 2024 ÚMČ Praha 10.

Dále bylo v této věci diskutováno.

Robert Zrzavecký následně přednesl návrh stanoviska KB a nechal hlasovat:

KB RMČ Praha 10 nesouhlasí s návrhem na uzavření smlouvy o nájmu části pozemku 
pare. č. 3289/41 o výměře 523,0 m2, k. ú. Strašnice, za účelem zajištění a ochrany 
přístupu k nemovitosti.

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
6 6 0 0 0

Stanovisko KB: KB/17/2/2024 bylo schváleno.

8. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

9. Diskuse, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti 
KB.

Jaroslav Štěpánek opakovaně zdůrazňuje problematiku parkování na Zahradním 
Městě, kdy přestupci opakovaně porušují dané dopravní předpisy.

Jednání KB bylo ukončeno v 19 hodin.
Příloha: Presenční listina KB č.^

Stanovisko KB/17/1/2024
Stanovisko KB/17/2/2024

Tajemník KB RMČ Praha 10

Bc. Milo
datum í zápisu, 9. září 2024

Ověřovatel záp

Mgr. Stanislav Šimek 

^P^^da^KB R a  10
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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 10

Prezenční listina ze 17 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10
konaného dne 9. 10. 2024 od 17 hodin, prezenčně, ÚMČ Praha 10, K806.

Jméno Podpis
 předseda KB, 

občan odborník
Mgr. Matěj Štěpánek
Mgr. Martin Čásenský
Jaroslav Štěpánek, MBA
Bc. Radek Lojda
Mgr. Stanislav Šimek
Jiří Komrska  
Bc. Miloš Jurča, 
tajemník KB

HOSTÉ:

Jméno Podpis
plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR L/
Ing. Michal Řidl, MP
npor. Bc. David Horáček, HZS & S7 Cc; 

— --------- -
Členové komise berou na vědomí, že s in  jejich funkce je třeba nakládat 
nanejvýš obezřetně. Jejich další šíření  možné pouze v souladu správními 
předpisy upravujícími ochranu informací.



STANOVISKO KOMISE BEZPEČNOSTNÍ RMČ Praha 10 
č. KB/17/1/2024 

ze dne 9. října 2024
k bodu jednání „Prevence kriminality".

Komise bezpečnostní RMČ Praha 10

I. SOUHLASÍ
Se zpracováním Koncepce prevence kriminality MČ Praha 10.

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
6 6 0 0 0

Stanovisko KB bylo schváleno.

Předseda KB RMČ Praha 10

QF 42-02-07/03



STANOVISKO KOMISE BEZPEČNOSTNÍ RMČ Praha 10 
č. KB/17/2/2024 

ze dne 9. října 2024
k bodu jednání „Projednání návrhu na uzavření smlouvy o nájmu části pozemku pare. č. 
3289/41, o výměře 523,0 m2, k. ú. Strašnice, obec Praha, za účelem zajištění a ochrany 
přístupu k nemovitosti".

Komise bezpečnostní RMČ Praha 10

I. NESOUHLASÍ
s návrhem na uzavření smlouvy o nájmu části pozemku pare. č. 3289/41 o výměře 523,0 m2, 
k. ú. Strašnice, za účelem zajištění a ochrany přístupu k nemovitosti.

Průběh hlasování: ___________________________________
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
6 6 0 0 0

Stanovisko KB bylo schváleno.

Předseda KB RMČ Praha 10

QF 42-02-07/03
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ÚMČ Praha 10

Zápis z 18 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, 
ze dne 13. 11. 2024, na ÚMČ Praha 10, Vinohradská 169, K806, 

od 17 do 18 hodin
Přítomní členové KB:  Jaroslav Štěpánek, MBA, Mgr. Matěj Štěpánek, 

Jiří Komrska, Mgr. Martin Čásenský, Bc. Radek Lojda,

Omluvení členové KB: Mgr. Stanislav Šimek,

Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Ing. Michal Řidl, MP, plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR,

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 18, schválení programu, ustanovení ověřovatele zápisu, schválení hostů 
na jednání KB.

2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
4. Aktuální informace k činnosti HZS.
5. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
6. Diskuse, různé návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 18, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p.
Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení ověřovatele zápisu, 
schválení navrženého programu a schválení přítomnosti hostů na KB. Podkladové materiály 
byly zaslány členům elektronicky. Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt navržen Mgr. Martin Čásenský

Hlasování: o schválení ověřovatele zápisu

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
6 6 0 0 0

Ověřovatel zápisu KB byl schválen.

Hlasování: o schválení programu jednání KB

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
6 6 0 0 0

Program jednání KB byl schválen.

Hlasování: o schválení hostů na jednání KB
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průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
6 6 0 0 0

Přítomnost hostů na KB byla schválena.

2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.

Renáta Havlíková předložila Zprávu k bezpečnostní situaci na území Obvodního ředitelství 
policie Praha IV se zaměřením na územní obvod Městské části Praha 10 (za období od 1.1. 
2024 do 31.10. 2024). Bude zasláno členům elektronicky.
Objasněnost TČ činí 25,93 %. Ve srovnání se stejným období loňského roku došlo ke snížení 
nápadu trestné činnosti o 503 TČ (z 10134) a zvýšení objasněnosti o 3,68 % (z 22,25 %).

Nadzemním obvodu Městské části Praha 10, resp. MOP Vršovice, MOP Strašnice a MOP 
Zahradní Město, bylo za období od 1.1. 2024 do 31.10.2024 evidováno celkem 3083 trestných 
činů, což činí ve srovnání celkového nápadu trestné činnosti se stejným obdobím roku 2023 
(2861 TČ) pokles nápadu evidované trestné činnosti o 222 trestních skutků.

V období od 1.10. 2024 do 31.10. 2024 se na teritoriu OŘP Praha IV šetřilo 634 zjištěných a 
oznámených dopravních nehod, kdy z tohoto počtu bylo na území Městské části Praha 10 
zaznamenáno 152 dopravních nehod (v obvodu MOP Vršovice 63, MOP Strašnice 46, MOP 
Zahradní Město 43).
Ve srovnání se stejném období od 1.10. 2023 do 31.10. 2023 se na teritoriu OŘP Praha IV. 
šetřilo 815 zjištěných a oznámených dopravních nehod, z toho na území Městské části Praha 
10 bylo v říjnu 2023 zaznamenáno 177 dopravních nehod.
Ve srovnání se shodným obdobím měsíce října loňského roku došlo na území OŘP Praha IV k 
poklesu zjištěných a oznámených dopravních nehod o 181 případů (ze 815), na území Městské 
části Praha 10 se jedná o pokles o 25 oznámených dopravních nehod (ze 177 nehod v říjnu 
2023 ).

Bezpečnost a veřejný pořádek
Na základě vyhodnocení bezpečnostních rizik byla v období od 1.10. 2024 do 31.10. 2024 
vyhlášena na OŘP Praha IV následující policejní opatření:

- Dne 3.10. 2024 na fotbalové utkání Evropské ligy SK Slavia Praha - AFC Ajax (Nizozemí) na 
stadionu Eden a okolí, kdy bylo zaznamenáno šest přestupkových jednání - 5x neuposlechnutí 
výzvy úřední osoby při výkonu její pravomoci - § 5 odst. 1 písm. a) zákona č. 251/2016 včetně 
zajištění přestupců a 1x pyrotechnika v táboře fanoušků AFC Ajax. Uvedená přestupková 
jednání byla zpracovávána na MOP Vršovice.

- Dne 29.9. 2024 na fotbalové utkání Chance ligy Bohemians Praha - FC Mladá Boleslav v 
Ďolíčku, kdy byly zaznamenány dvě přestupkových jednání - zapálení čtyř ks pyrotechniky, 
pachatelé dosud neztotožněni a 1x vhození předmětu na hrací plochu - pachatel ztotožněn a 
řešen v příkazovém řízení. Dále byl řešen 1x přestupek mimo stadion - neuposlechnutí výzvy 
úřední osoby při výkonu její pravomoci - § 5 odst. 1 písm. a) zákona č. 251/2016 včetně zajištění, 
kdy vyšlo najevo další přestupkové jednání - držení OPL - vyřešeno příkazem na místě 
nezaplaceným.

- Dne 21.10. 2024 proběhla v obvodech MOP Zahradní Město, MOP Strašnice a MOP Vršovice 
dopravně bezpečnostní akce se zaměřením na bezpečnost a plynulost silničního provozu, kdy 
bylo kontrolováno 53 osob, 51 vozidel, byly uloženy 4x blokové pokuty na místě a oznámeny tři 
přestupky v dopravě. Zjištěn byl jeden řidič pod vlivem OPL, který byl veden v přestupkovém 
řízení.

- Ve dnech 24-25.10. 2024 bylo na OŘP Praha IV., tedy m. j. i v teritoriu MČ Praha 10, vyhlášeno 
bezpečnostní opatření "Junior", během kterého bylo na celém území OŘP Praha IV. zjištěn a 
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řešen 1x trestný čin (maření výkonu úředního rozhodnutí), 177 přestupkových jednání, z nichž 
17 bylo nahlášeno správnímu orgánu. Bylo provedeno vypátrání pobytu u tří osob (bez 
zadržení), dále zatčení 1 osoby, zadržení 1 osoby a další osoby do dodání k výkonu trestu 
odnětí svobody. Dále bylo kontrolováno 1092 osob, z toho 244 cizinců, 689 vozidel, 3x 
ubytovací zařízení, 10 squatů ve spolupráci s pracovníky ČOI a Hygienické st. hl. m. Prahy 84 
provozoven, u kterých byly zjištěny tři případy porušení zákona a jedna provozovna byla 
uzavřena z důvodu závažných nedostatků. V přestupkovém řízení byli zjištěni dva řidiči pod 
vlivem alkoholu a pět řidičů pod vlivem OPL.

- Dne 27.10. 2024 na fotbalové utkání Chance ligy SK Slavia Praha - FK Dukla na stadionu 
Eden a okolí, kdy byla zjištěna jedna osoba pachatele přestupku, která se snažila na stadion 
pronést před začátkem utkání čtyři dýmovnice a čtyři světlice. V průběhu utkání bylo ze strany 
zamaskovaných domácích fanoušků zapáleno 70 římských světel + 8 dýmovnic.

Dále podala informace k obsahu diskuse z jednání KB dne 9.10. 2024 k akci „Korzo Krymská“, 
k problematice OC EDEN, a k lokalitě „Trojmezí“.

V nadcházejícím období budou zajišťovány adventní akce, zajištění trhů a OC v návaznosti na 
hrozící kapesní krádeže atd.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Michal Řidl předložil statistický přehled MP za říjen 2024 (členům bylo zasláno elektronicky). 
Zdůraznil, že v měsíci říjen bylo na MP podáno víc oznámení, než je obvyklé.

Výkon služby bude zaměřen také na předvánoční trhy a další adventní akce.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

4. Aktuální informace k činnosti HZS.

David Horáček je z jednání omluven. Zpráva bude předložena na prosincové jednání KB.

5 Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Na KB a Komisi pro dopravu byla doručena žádost o projednání ve věci bezpečnostní situace 
a zklidnění dopravy v ulici Bělocerkevská. Zejména ve vztahu k přechodu pro chodce, který je 
umístěn poblíž ulice Bajkalská. Členům komise byl přečten bod zjednání Komise pro dopravu 
a v následné diskusi bylo konstatováno, že doprava v místě je intenzivní a dá se s pokračující 
výstavbou na Praze 3 v oblasti Nákladového nádraží Žižkov atd. předpokládat její další nárůst. 
Instalováním světelné signalizace na přechod by ale došlo k ještě většímu nezprůjezdnění a 
tvorbě kolon. Situace v oblasti se musí řešit komplexně. Lze také ošetřením zeleně místo kolem 
přechodu lépe zpřehlednit, bude požádáno.

Členové KB vzali tímto podnět na vědomí. Byl také již odeslán požadavek na TSK hl. m. Prahy 
s žádostí o komplexní řešení dopravní obsluhy v této lokalitě. Věc dále řeší Odbor dopravy ÚMČ 
Prahy 10 s ODO MHMP, který záměr posoudí s TSK, případně vstoupí v jednání.

Druhý podnět je z ulice Sobotecká 3, kde mělo dojít dne 6.8. 2024 k zásahu PČR proti drogově 
závislého pachatele, který pronikl do domu.
V této ulici zejména na schodech vedoucí do Chorvatské ulice se zdržují „podivné existence“, 
uživatelé OPL, osoby bez domova atd. V těsné blízkosti je také dětské hřiště. Vzhledem k těmto 
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skutečnostem tímto obyvatelé žádají o zvážení možnosti zvýšení úrovně bezpečnosti v této 
ulici. Například instalací kamery MKS hl. m. Prahy.
Městský kamerový systém se rozvíjí velice pomalu. V současné době máme pro Prahu 10 
zažádány o dvě nová kamerová stanoviště.
MP a PČR se na místo zaměří v rámci posílené hlídkové služby. Podnět jim bude postoupen.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

6. Diskuse, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti KB.

Radek Lojda představil probíhající pilotní projekt vedení MČ Praha 10 „Pěší patrola“ která od 
1.11.2024 zatím do konce roku na vybraných místech reaguje na problematiku bezdomovectví, 
zakázanou konzumaci alkoholu na místech, která jsou vyhláškou MHMP zakázaná atd. Jedná 
se o přestupkové jednání těchto osob. Patrola prochází každý den od 8 do 21 hodin vytipovaná 
místa, kde jsou hlášeny dlouhodobě problémy. Jedná se o něco podobného jako je projekt MV 
ČR „Asistent prevence kriminality“. Lokality jsou zatím tyto: před OC Eden, sídliště Vlasta, Metro 
Strašnická, park kolem Gutovky, Metro Skalka a okolí, Radošovická, točna tramvaje. Služba je 
nastavena tak, že nenásilnou, slušnou formou monitorují a foto dokumentují tato místa a 
v případě zjištění nežádoucích jevů upozorní osoby o tom, že konají v rozporu s předpisy. 
V případě nepochopení je volána MP. Zatím nejsou žádné negativní ohlasy. Projekt bude 
vyhodnocován průběžně. Provádějí také sběr použitých stříkaček od uživatelů OPL.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

Jednání KB bylo ukončeno v 18 hodin.
Příloha: Presenční listina KB č. 18

ha 10

Tajemník KB RMČ Praha 10
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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 10

Prezenční listina ze 18 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10
konaného dne 13.11. 2024 od 17 hodin, prezenčně, ÚMČ Praha 10, K806.

Jméno Podpis
, předseda KB, 

občan odborník
Mgr. Matěj Štěpánek
Mgr. Martin Čásenský
Jaroslav Štěpánek, MBA
Bc. Radek Lojda
Mgr. Stanislav Šimek
Jiří Komrska ----

Bc. Miloš Jurča, 
tajemník KB

HOSTÉ:

Jméno Podpj^ 
plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR
Ing. Michal Řidl, MP
npor. Bc. David Horáček, HZS

Členové komise berou na vědomí, že s informacemi získanými při výkonu jejich funkce je třeba nakládat 
nanejvýš obezřetně. Jejich další šíření, nebo zveřejňování, je možné pouze v souladu správními 
předpisy upravujícími ochranu informací.
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ÚMČ Praha 10

Zápis z 19 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, 
ze dne 8.1. 2025, na ÚMČ Praha 10, Vinohradská 169, K806, 

od 17 do 18 hodin
Přítomní členové KB: Jaroslav Štěpánek, MBA, Mgr. Matěj Štěpánek, 

Jiří Komrska, Mgr. Martin Čásenský, Mgr. Stanislav Šimek,

Omluvení členové KB: Bc. Radek Lojda

Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Martin Hlaváček, MP, plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR, npor. Bc. David Horáček, HZS

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 19, schválení programu, ustanovení ověřovatele zápisu, schválení hostů 
najednání KB.

2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
4. Aktuální informace k činnosti HZS.
5. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
6. Diskuse, různé návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 19, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p. Robert Zrzavecký. 
Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení navrženého programu 
a schválení přítomnosti hostů na KB. Podkladové materiály byly zaslány členům elektronicky. 
Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt ustanoven Mgr. Stanislav Šimek

Hlasování: o schválení programu jednání KB

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 _0_______________ 0 0

Program jednání KB byl schválen.

Hlasování: o schválení hostů na jednání KB

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 6 0 0 0

Přítomnost hostů na KB byla schválena.
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2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.

Renáta Havlíková uvedla, že statistická zpráva za rok 2024 ještě není k dispozici, po zveřejnění 
PP ČR bude členům předložena pravděpodobně na dalším jednání KB.
V prosinci 2024 byla činnost PČR posílena v rámci „Adventu“ a opatření v souvislosti s výročím 
tragédie na PF UK. Také jsou prováděny společné bezpečnostně preventivní akce s MP a 
bezpečnostním managmentem ÚMČ Praha 10.

Stanislav Šimek poděkoval za činnost MOP Vršovice, kdy byl osobně přítomen zákroku poblíž 
svého bydliště. Zejména kladně hodnotil aktivní přístup a profesionalitu zasahujících policistů.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

Čas 17.10 hod, příchod Jiří Komrska.

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Martin Hlaváček předložil statistický přehled MP za prosinec 2024 (členům bylo zasláno 
elektronicky).

Výkon služby byl prioritně zaměřen také na předvánoční trhy a další adventní akce. Asistovali 
také v rámci vystěhování z bytu.

Stanislav Šimek vznesl dotaz na kterých místech jsou MP nejvíce dokumentovány přestupky 
na úseku porušování OZV hl. m. Prahy o zákazu konzumace alkoholu na veřejných místech dle 
přílohy, jedná se o Skalku, Eden, Vlasta, Vršovická, Strašnická a okolí.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

4. Aktuální informace k činnosti HZS.

David Horáček předložil zprávu za prosinec 2024, Silvestr proběhl na Praze 10 klidně. 
Nadprůměrně hořelo v zahrádkářských koloniích kolem Prahy 10. V Jaltské bylo poraženo 8 
poškozených topolů.
V rámci HZS v Praze se momentálně řeší a zvažují úpravy dojezdové vzdálenosti od 
jednotlivých stanic k místu zásahu a případně lepší nastavení počítačového programu který toto 
určuje. Nadále je v některých ulicích vzhledem k neukázněnému parkování omezen nebo 
znemožněn průjezd techniky HZS, je potřeba minimálně 3metrová mezera. Dále je řešeno na 
ODO a MHMP.

5 Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Miloš Jurča uvedl, že v současné době nemá oddělení bezpečnostního managmentu doručeny 
žádné nové podněty nebo stížnosti v oblasti bezpečnosti.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

6. Diskuse, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti KB.

uvedl, že v současné probíhá vyhodnocení pilotního projektu „pěší patrola“ 
která po dobu listopad, prosinec preventivně obcházela místa s větší koncentrací osob na Praze 
10 kde v minulosti docházelo často k přestupkovému jednání nepřizpůsobivých osob.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.
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Jednání KB bylo ukončeno v 18 hodin.
Příloha: Presenční listina KB č. 19

Ověřovatel zápisy

Mgr. Stanisla mek

Č Praha 10

Tajemník

Bc. Miloš
datum vy 25
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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 10

Prezenční listina ze 19 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10 
konaného dne 8. 1. 2025 od 17 hodin, prezenčně, ÚMČ Praha 10, K806.

Jméno Podpis
 předseda KB, 

občan odborník
Mgr. Matěj Štěpánek
Mgr. Martin Čásenský
Jaroslav Štěpánek, MBA
Bc. Radek Lojda
Mgr. Stanislav Šimek
Jiří Komrska

Bc. Miloš Jurča, 
tajemník KB

HOSTÉ:

Jméno Podpis 
plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČ
Ing. Michal Řidl, MP
npor. Bc. David Horáček, HZS

Členové komise berou na vědomí, že s informacemi získanými při výkonu jejich funkce je třeba nakládat 
nanejvýš obezřetně. Jejich další šíření, nebo zveřejňování, je možné pouze v souladu správními 
předpisy upravujícími ochranu informací.
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ÚMČ Praha 10

Zápis z 20 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, 
ze dne 5.2. 2025, na ÚMČ Praha 10, Vinohradská 169, K806, 

od 17.25 do 18.30 hodin
Přítomní členové KB: Jaroslav Štěpánek, Bc. Radek Lojda, Mgr. Stanislav Šimek,

Omluvení členové KB: Jiří Komrska, Mgr. Martin Čásenský, Mgr. Matěj Štěpánek,

Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Martin Hlaváček, MP, plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR, npor. Bc. David Horáček, HZS

Jednání KB bylo zahájeno v 17.25 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 20, schválení programu, ustanovení ověřovatele zápisu, schválení hostů 
najednání KB.

2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
4. Aktuální informace k činnosti HZS.
5. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
6. Diskuse, různé návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 19, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p.
Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení navrženého programu 
a schválení přítomnosti hostů na KB. Podkladové materiály byly zaslány členům elektronicky. 
Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt ustanoven Bc. Radek Lojda

Hlasování: o schválení programu jednání KB

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
4 4 0 0 0

Program jednání KB byl schválen.

Hlasování: o schválení hostů najednání KB

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
4 4 0 0 0

Přítomnost hostů na KB byla schválena.

2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
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Renáta Havlíková uvedla, že na územním obvodu Městské části Praha 10, resp. MOP 
Vršovice, MOP Strašnice a MOP Zahradní Město, bylo za období od 1.1. 2024 do 31.12.2024 
evidováno celkem 3576 trestných činů, což činí ve srovnání celkového nápadu trestné činnosti 
se stejným obdobím roku 2023 (3417TČ) pokles evidované trestné činnosti o 159 trestních 
skutků.
Dne 22.1.2025 byla od 08.30 do 11.30 hodin uskutečněna na území teritoria Zahradního Města, 
Strašnic a Vršovic policejní akce se zaměřením na kontrolu dodržení zákona o silničním 
provozu. Byla provedena kontrola 46 osob, 26 motorových vozidel a uloženo 6 blokových pokut.

Ve dnech 24-25.1. 2025 bylo na základě rozkazu ředitelky OŘP Praha IV vyhlášeno na celém 
území OŘP Praha IV, tedy i v obvodu ÚMČ Praha 10, policejní opatření "KORZET", zaměřené 
na zajištění vnitřního pořádku a bezpečnosti, předcházení páchání protiprávního jednání s cílem 
snížit kriminalitu na území Obvodního ředitelství policie Praha IV. Na dílčí akci dne 24. 1. 2025 
v době od 15:00 hod. do 01:00 hod dne 25. 1. 2025 bylo provedeno 1142 kontrol osob, z toho 
366 cizinců, 790 kontrol vozidel, kontroly 10 ubytovacích zařízení, kontroly 30 squatů, kontrola 
2 provozoven, 3 kontroly chat. Při akci byl zjištěn 2x TČ - 1x dle ustanovení § 337/1a Tr. 
zákoníku (maření výkonu úředního rozhodnutí) a 1x dle ustanovení § 274/1 Tr. zákoníku 
(ohrožení pod vlivem návykové látky - řidič pod vlivem alkoholu 1,24 a 1,16 promile), zjištěno 
bylo 147 přestupků - z toho 137 vyřešeno příkazem na místě v celkové výši 116.800, - Kč, 18x 
udělen řidičům bodový postih, 5x zjištěni řidiči pod vlivem OPL, řešeno v přestupkovém řízení, 
1x odmítnutí vyšetření ke zjištění OPL, 21x oznámení přestupku správnímu orgánu, 2x zjištěna 
mladistvá osoba pod vlivem alkoholu, 5x provedeno zjištění a zadržení osob vyhlášené v 
celostátním pátrání (1x realizace příkazu k dodání do VTOS, 1x příkaz k zatčení, 1x souhlas se 
zadržením osoby dle ustanovení § 76/1 tř., 1x vypátrání pobytu osoby, 1x_ vypátrání 
pohřešované osoby). Do policejní akce bylo nasazeno 72 policistů OŘ Praha IV a KŘPA.

Dne 30.1. 2025 bylo vyhlášeno bezpečnostní opatření na fotbalové utkání Evropské ligy SK 
Slavia Praha - Malmo FF (Švédsko), kdy došlo během utkání v sektoru hostí k použití 
pyrotechniky, při které ale nedošlo k přerušení zápasu. Žádné další narušení veřejného pořádku 
nebylo zjištěno.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Martin Hlaváček předložil statistický přehled MP za leden 2025 (členům bylo zasláno 
elektronicky). Obsáhle zmínil problematiku parkování ve vnitrobloku Novorossijská, v kterém 
hlavně v době konání akcí v Edenu dochází k neoprávněnému parkování. Není to bohužel 
jediné místo na Praze 10, kteréje takto zatíženo hlavně během fotbalových utkání. Problematika 
bude také otevřena na výboru životního prostředí.

Situace na Malešickém náměstí a na zastávce MHD se již působením MP zlepšila a osoby bez 
domova se již na tomto místě vyskytují sporadicky, a to hlavně v souvislosti se stacionářem 
Armády spásy.

Dne 21.1.2025 ve 21 hodin došlo v Malešickém parku k nehodě cyklisty s tragickým následkem 
po nárazu do stromu.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

4. Aktuální informace k činnosti HZS.

David Horáček předložil zprávu za leden 2025 (rozesláno členům elektronicky). Informoval o 
úbytku jedné jednotky pro perimetr Prahy 10. Počet zásahů je zhruba stejný jako v roce 2024. 
Končí HZS Mitas vzhledem k ukončení provozu závodu. Vzhledem k tomu máme pro Prahu 10 
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o jednu jednotku méně. Nahradit ji má stanice Satalice, která se má ale teprve stavět 
z prostředků EU.

5 Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Miloš Jurča zmínil problematiku MKS hl. m. Prahy, kdy nadále platí loňský stav, že se nové 
kamerové body MKS stále neinstalují v hl. m. Praze vzhledem ktomu, že není stále hotová a 
schválená „Koncepce rozvoje MKS na dalších 5 let“. Problematika je také bouřlivě řešena na 
Bezpečnostním výboru MHMP.

Dále uvedl, že vzhledem k ukončení pilotního projektu „Pěší patrola“ který byl již vyhodnocen a 
závěr bude dnes v bodu „různé“. Je zřejmé pozorovat nárůst závadového jednání na Skalce, 
pravděpodobně vzhledem k absenci tohoto projektu.

Obyvatelé si také permanentně stěžují na situace kolem stadionu Eden v souvislosti s fotbalem, 
kdy velké množství fanoušků cestou na a ze stadionu „močí“ ve vnitrobloku vedle Gruzínské 
ulice a v okolí.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

6. Diskuse, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti KB.

Radek Lojda předložil členům vyhodnocení působení pěší patroly včetně počtu intervencí za 
měsíc listopad a prosinec 2024. Na základě tohoto vyhodnocení je zřejmé, že projekt se 
osvědčil a byl přínosem pro prevenci a bezpečnost na Praze 10. Kladné ohlasy jsou také od 
obyvatel. Rovněž PČR a MP kladně hodnotí přínos patroly, a to i v dobrém personálním 
zajištění. MČ Praha 10 má zájem na dalším pokračování projektu.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

Radek Lojda následně vyzval složky IZS k podání žádosti na každoroční materiálně technické 
dovybavení PČR, HZS a na motivační odměny pro MP. Následnou diskusí bylo upřesněno, že 
na základě změny interních směrnic pro přijímání darů u PČR a HZS je již možné těmto složkám 
poskytnout peněžní dar a oni si již zajistí nákup potřebného dovybavení v rámci svého 
ekonomického úseku na KŘ PČR a HZS hl. m. Prahy.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

Jednání KB bylo ukončeno v 18.30 hodin.
Příloha: Presenční listina KB č. 20

Tajemník KB RM

Bc. Miloš Ju
datum v pistíT5. února 2025

Ověřovatel zápisj^

Bc. Radek Lojda 

Předseda KB 

3



MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 10

Prezenční listina z 20 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10
konaného dne 5. 2. 2025 od 17 hodin, prezenčně, ÚMČ Praha 10, K806.

Jméno Podpis
 předseda KB, 

občan odborník
Mgr. Matěj Štěpánek
Mgr. Martin Čásenský
Jaroslav Štěpánek, MBA
Bc. Radek Lojda
Mgr. Stanislav Šimek
Jiří Komrska

Bc. Miloš Jurča, 
tajemník KB

HOSTÉ:

Jméno Podpis 
plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR .
Mgr. Martin Hlaváček, MP
npor. Bc. David Horáček, HZS

Členové komise berou na vědomí, že s informacemi získanými při výkonu jejich funkce je třeba nakládat 
nanejvýš obezřetně. Jejich další šíření, nebo zveřejňování, je možné pouze v souladu s právními 
předpisy upravujícími ochranu informací.
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ÚMČ Praha 10

Zápis z 21 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, 
ze dne 5.3. 2025, na ÚMČ Praha 10, Vinohradská 169, K806, 

od 17 do 18 hodin
Přítomní členové KB:  Jaroslav Štěpánek MBA, Bc. Radek Lojda, Mgr. Stanislav 

Šimek, Jiří Komrska, Mgr. Martin Čásenský, Mgr. Matěj Štěpánek,

Omluvení členové KB: 0

Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Mgr. Martin Hlaváček, MP, plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR, npor. Bc. David Horáček, HZS, Bc. 
Martin Pecánek, vedoucí OŽP

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 21, schválení programu, ustanovení ověřovatele zápisu, schválení hostů 
na jednání KB

2. Informace pro KB od OŽP.
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
4. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
5. Aktuální informace k činnosti HZS.
6. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
7. Diskuse, různé návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 21, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p. 
Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení navrženého programu 
a schválení přítomnosti hostů na KB. Podkladové materiály byly zaslány členům elektronicky. 
Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt ustanoven Jaroslav Štěpánek.

Hlasování: o schválení programu jednání KB

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Program jednání KB byl schválen.

Hlasování: o schválení hostů na jednání KB

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
5 5 0 0 0

Přítomnost hostů na KB byla schválena.
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2. Informace pro KB od OŽP.

Martin Pecánek informoval o situaci v Malešickém parku, zmínil smrtelnou nehodu cyklisty. 
Dále v tomto parku dochází k likvidaci prvků, vzniká takto velká škoda působením vandalů.

Renáta Havlíková apelovala na nutnost hlásit tyto případy na místně příslušné oddělení PČR 
Strašnice, bez oznámení to nemá, jak PČR zjistit, a přijmout adekvátní opatření.

Martin Hlaváček uvedl, že to samé je na hřišti a v parku Jahodová, Malinová, kde někdo zapálit 
lezeckou stěnu, škoda bude také určitě vysoká. Zdržují se tam skupinky mládeže, které v místě 
popíjejí alkohol. MP se na místo zaměřila.

Martin Pecánek zmínil problematiku parkování ve vnitroblocích, na nezpevněných plochách a 
v zeleni. Téma je již také diskutováno na komisi dopravní a pro vedení MČ jsou připravovány 
různé varianty návrhu řešení, zatím není nic vybráno. Návrhy budou také diskutovány 
s rezidenty přímo v místech.

Jaroslav Štěpánek zmínil nepřístupnost k trafostanici, kde parkují neoprávněně vozidla, HZS 
to také řeší s odborem dopravy i na jiných místech Prahy 10. Věc je dále v řešení napříč ÚMČ. 
Také uvedl velké množství neoprávněně parkujících vozidel na ZM, je potřeba tyto řidiče 
sankcionovat.

David Horáček zmínil iniciativu „3 metry k životu“. Místa se špatnou průjezdností se fotí a 
předávají na ODO, TSK, MHMP k přijmutí případných opatření. Někde se třeba dělají 
jednosměrné ulice.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

Příchod v 17.10 hod., Jiří Komrska, Radek Lojda

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.

Renáta Havlíková uvedla, že na územním obvodu Městské části Praha 10, resp. MOP 
Vršovice, MOP Strašnice a MOP Zahradní Město, bylo za období od 1.1. 2025 do 31.1. 2025 
evidováno celkem 281 trestných činů, což činí ve srovnání celkového nápadu trestné činnosti 
se stejným obdobím roku 2024 (434 TČ) pokles evidované trestné činnosti o 153 trestních 
skutků. Viz výše uvedená realizace sériové trestné činnost zpracované na Odboru hospodářské 
kriminality SKPV a spadající pod obvod MOP Vršovice, která se týkala 125 trestních skutků, z 
nichž bylo objasněno 110.

Dále bylo provedeno několik bezpečnostních opatření jak na fotbalových utkání, tak preventivně 
bezpečnostních akcí.

V rámci těchto akcí je také kontrolováno pravidelně živelné stanoviště karavanů u Štěrboholské 
radiály, situace je zde stále riziková. Kromě jiného se zde rozrůstá pohřebiště domácích zvířat, 
psů a koček. Je tam také velký nepořádek. Za PČR vznesla dotaz, v jakém stavu je řízení na 
OST ve věci odstranění nepovolených staveb.

Dále bylo v této věci diskutováno.

Předseda KB  přednesl návrh stanoviska a nechal hlasovat.

„KB RMČ Praha 10 pověřuje p. místostarostu Bc. Radka Lojdu, aby do příštího jednání 
KB vznesl dotaz a vstoupil v jednání s OST ÚMČ Praha 10, ve věci řízení o odstranění 
nepovolených staveb v lokalitě pod Lanovým mostem u Štěrboholské radiály na Praze 
10.“
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Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
7 7 __ 0 0 0

Stanovisko KB: KB21/1/2025 bylo schváleno.

4. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Martin Hlaváček předložil statistický přehled MP za únor 2025 (členům bylo zasláno 
elektronicky). Kontrolují se parky jako například Malinová, vnitroblok Novorossijská, kde 
dochází k živelnému parkování hlavně při konání akcí v Edenu. Denně zde evidují cca 35 
přestupků, které jsou postoupeny na ÚMČ do přestupkového řízení. Existuje tam údajně také 
obava o možném nebezpečí propadnutí vozidel, hlavně těžké techniky HZS.

Radek Lojda zmínil, že věc je již řešena a diskutována v rámci ÚMČ, je potřeba vybrat finální 
řešení, a to také probrat s rezidenty přilehlých domů. Variant je několik a není vhodné je zatím 
zveřejňovat, řeší to gesční radní pro dopravu.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

David Horáček uvedl, že HZS místo již také prohlížela na základě došlého podnětu, a to co je 
vidět z povrch nijak pro ně nebezpečně nevypadá, nicméně samozřejmě nevidí, co je 
v podzemí.

5. Aktuální informace k činnosti HZS.

David Horáček předložil zprávu za únor 2025 (rozesláno členům elektronicky).

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

5 Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Miloš Jurča informoval o pokusech o vniknutí do objektu Malínská 5 a poděkoval MP za 
kontroly a hlášení případného narušení. Také je kontrolován objekt Nad Vodovodem 23 u 
kterého požádal MP a PČR o každodenní kontrolu narušení. Osoby bez domova atd se neustále 
snaží do objektů vniknout.
Dále poděkoval PČR a MP za pořádání preventivně bezpečnostních akci na kterých byl 
přítomen a za konkrétní zjištění páchání trestné činnosti, jako například neoprávněného odběru 
elektrické energie v soukromém domě Pod Sychravém I, 9/73.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

6 . Diskuse, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti KB.

Radek Lojda informoval o opětovném spuštění projektu „Pěší patrola“ od března 2025, v rámci, 
kterého každý den pracovníci týmu prevence obchází riziková místa na Praze 10 do 8 do 20 
hodin. Dále bude činnost prodloužena od dubna do 22 hodin.

Dnes také proběhla schůzka ve věci připravované Koncepce prevence kriminality pro MČ Praha 
10, probíhá příprava a sběr potřebných vstupních dat.
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Dále požádal MP o dohled v ulici Mukařovská, kde jsou každý pátek všechna dostupná místa 
doslova „zavalena“ parkujícími vozidly, tyto přijíždí k objektu Muslimského kulturního střediska 
na bohoslužbu.

David Horáček uvedl, že žádost o finanční dar bude na MČ již poslána v nejbližších dnech.

Jaroslav Štěpánek upozornil MP a PČR na informaci, že na Zahradním Městě má docházet 
v poslední době k nárůstu krádeží věcí z vozidel, popřípadě dílu jako jsou například světla.

Miloš Jurča uvedl, že na oddělení bezpečnostního managementu evidujeme několik došlých 
podnětů a v této věci je již prováděno šetření ve spolupráci s MOP PČR Zahradní Město.

Radek Lojda zdůraznil, že o tom ví a požádal paní ředitelku o poskytnutí relevantních informací 
na příštím jednání KB dne 2. 4. 2025. Riziková je také v tomto směru například ulice 
Doubravčická.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

Jednání KB bylo ukončeno v 18 hodin.
Příloha: Presenční listina KB č. 21

Stanovisko KB: KB21/1/2025
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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 10

Prezenční listina z 21 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10 
konaného dne 5. 3. 2025 od 17 hodin, prezenčně, ÚMČ Praha 10, K806.

Jméno P
 předseda KB, 

občan odborník
Mgr. Matěj Štěpánek
Mgr. Martin Čásenský
Jaroslav Štěpánek, MBA
Bc. Radek Lojda
Mgr. Stanislav Šimek
Jiří Komrska

Bc. Miloš Jurča, 
tajemník KB

HOSTÉ:

Jméno Podpis
plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČ
Mgr. Michal Hlaváček, MP
npor. Bc. David Horáček, HZS
íbc..

Členové komise berou na vědomí, žes informacemi získanými při výkonu jejich funkce je třeba nakládat 
nanejvýš obezřetně. Jejich další šíření, nebo zveřejňování, je možné pouze v souladu s právními 
předpisy upravujícími ochranu informací.



STANOVISKO KOMISE BEZPEČNOSTNÍ RMČ Praha 10
č. KB/21/1/2025

ze dne 5. března 2025
k bodu jednaní „Aktuálni bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV“.

Komise bezpečnostní RMČ Praha 10:

I. SOUHLASÍ

„KB RMČ Praha 10 pověřuje p. místostarostu Bc. Radka Lojdu, aby do příštího jednání 
KB vznesl dotaz a vstoupil v jednání s OST ÚMČ Praha 10, ve věci řízení o odstranění 
nepovolených staveb v lokalitě pod Lanovým mostem u Štěrboholské radiály na Praze 
10.“

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
7 7 0 0 0

Stanovisko KB bylo schváleno.

Předseda KB RMČ Praha 10

P10-141499/2025
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ÚMČ Praha 10

Zápis z 22 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10, 
ze dne 2.4. 2025, na ÚMČ Praha 10, Vinohradská 169, K806, 

od 17 do 17.30 hodin
Přítomní členové KB: Jaroslav Štěpánek MBA, Bc. Radek Lojda, Mgr. Stanislav 

Šimek,

Omluvení členové KB: Jiří Komrska, Mgr. Martin Čásenský, Mgr. Matěj Štěpánek,

Neomluvení členové KB: 0

Hosté: Ing. Michal Řidl, MP

Jednání KB bylo zahájeno v 17 hodin.

Program:

1. Zahájení jednání KB č. 22, schválení programu, ustanovení ověřovatele zápisu, schválení hostů 
najednání KB

2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV.
3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.
4. Aktuální informace k činnosti HZS.
5. Finanční dary MČ Praha 10 pro složky IZS.
6. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.
7. Diskuse, různé návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům, plánu činnosti KB.

1. Zahájení jednání KB č. 22, schválení programu.

Na úvod jednání přítomné členy a hosty pozdravil a přivítal předseda KB p.
Konstatoval, že KB je usnášeníschopná a nechal hlasovat o schválení navrženého programu 
a schválení přítomnosti hostů na KB. Podkladové materiály byly zaslány členům elektronicky. 
Předseda poděkoval složkám IZS za zaslání.

Jako ověřovatel zápisu byt ustanoven Jaroslav Štěpánek.

Hlasování: o schválení programu jednání KB

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
4 4 0 0 0

Program jednání KB byl schválen.

Hlasování: o schválení hostů najednání KB

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
4 4 0 0 0

Přítomnost hostů na KB byla schválena.
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2. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu PČR Praha IV,

Renáta Havlíková je z jednání omluvena, zaslala Zprávu k bezpečnostní situaci na území 
Obvodního ředitelství policie Praha IV se zaměřením na územní obvod Městské části Praha 10 
(bylo rozesláno elektronicky). Přílohou této zprávy je také tabulka k celkové kriminalitě na Praze 
10 podle místních oddělení PČR ve srovnání se shodným obdobím roku 2024. Je zaznamenán 
pokles 0-146 TČ. Dále předložila Zprávu ke zvýšenému nápadu trestné činnosti, vloupání do 
objektů na území MOP Vršovice a Bezpečnostní zprávu k trestné činnosti v perimetru MOP 
Zahradní Město.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

3. Aktuální bezpečnostní situace z pohledu MP Praha 10.

Michal Řidl předložil statistický přehled MP za březen 2025 (členům bylo zasláno elektronicky). 
Roste počet zjištěných přestupků. Intenzivní je činnost na Skalce, OC Eden, Gutova, Strašnická. 
Bude zrušena služebna V Korytech, strážníci budou převedeni na Litevskou. Hledá se nový 
vhodný objekt, nejlépe na Skalce.
Miloš Jurča poděkoval strážníkům za aktivní přístup a odvedenou práci u garáží, 
Novobohdalecká, Křeslická a Pod Sychravém 9/73.
Radek Lojda informoval o snaze zajistit novou služebnu MP za zrušenou V Korytech. Nejlépe 
na Skalce nebo na Zahradní Město. Jednal také s ředitelem MP Praha. Rovněž poděkoval za 
činnost MP,_a to i v rámci kontrol parkování kolem objektu Islámského kulturního centra.
Stanislav Šimek reagoval na počet kontrol (69) v restauračních zařízeních v souvislosti 
s naléváním alkoholických nápojů mladistvým. Požádal o konkretizování míst, kde jsou tyto 
přestupky zjištěny.
Radek Lojda upřesnil, že se jedná o společné preventivně bezpečnostní akce s PČR, které 
mají různé zaměření.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

4. Aktuální informace k činnosti HZS.

David Horáček je z jednání omluven, předložil zprávu HZS za březen 2025 (rozesláno členům 
elektronicky).

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

5. Finanční dary MČ Praha 10 pro složky IZS.

Předseda KB přednesl návrh stanoviska a nechal hlasovat.

„KB RMČ Praha 10 doporučuje poskytnutí finančních darů na materiálně technické 
dovybavení pro PČR, HZS a na motivační odměny MP na rok 2025, dle předložených žádostí.

Průběh hlasování:

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
4 4 0 0 0

Stanovisko KB: KB/22/1/2025 bylo schváleno.
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6. Informace, podněty pro KB z oddělení bezpečnostního managementu OKK.

Miloš Jurča informoval o situaci na Zahradním Městě, členové KB máji k dispozici Zprávu od 
MOP PČR Zahradní Město. Rovněž ve věci krádeží vloupání do provozoven ve Vršovicích mají 
k dispozici zprávu MOP Vršovice. V této věci byla provedena SKPV jedna realizace pachatelů.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

7. Diskuse, různé, návrhy politických klubů k bezpečnostním tématům a plánu činnosti KB.

Radek Lojda informoval o jednání s vedoucí OST ve věci karavanů u Štěrboholské radiály. Je 
domluvena další schůzka, která proběhne podle časové dispozice VED OST.

Také informoval o jednání s SVJ Novorossijská ve věci parkování ve vnitrobloku.

„Pěší patrola“ byl navýšen počet hodin 8-22, také bude na Skalce přímo působit dvojice 
pracovníků patroly.

Dále bylo v této věci diskutováno bez přijmutí konkrétního stanoviska.

Jednání KB bylo ukončeno v 18 hodin. 
Příloha: Presenční listina KB č. 22 

Stanovisko KB: KB/22/1/2025
Ověřovatel zápis

Jaroslav Štěpáne

Předše

Tajemník KB RMČ Praha 10

Bc. Miloš J
datum vyh ní zápisu, 2. dubna 2025
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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 10

Prezenční listina z 22 jednání Komise bezpečnostní RMČ Praha 10
konaného dne 2. 4. 2025 od 17 hodin, prezenčně, ÚMČ Praha 10, K806.

Jméno Podpis
 předseda KB, 

občan odborník
Mgr. Matěj Štěpánek
Mgr. Martin Čásenský
Jaroslav Štěpánek, MBA
Bc. Radek Lojda L//

Mgr. Stanislav Šimek
Jiří Komrska  /

Bc. Miloš Jurča, 
tajemník KB

HOSTÉ:

Jméno Podpis
plk. Mgr. Renáta Havlíková, PČR
Ing. Michal Řidl, MP
npor. Bc. David Horáček, HZS

Členové komise berou na vědomí, že s informacemi získanými při výkonu jejich funkce je třeba nakládat 
nanejvýš obezřetně. Jejich další šíření, nebo zveřejňování, je možné pouze v souladu s právními 
předpisy upravujícími ochranu informací.



STANOVISKO KOMISE BEZPEČNOSTNÍ RMČ Praha 10 
č. KB/22/1/2025 

ze dne 2. dubna 2025
k bodu 5 jednaní KB, projednání žádostí PČR, HZS (finanční dary) a MP (motivační odměny) 

na rok 2025

Komise bezpečnostní RMČ Praha 10

I. DOPORUČUJE
poskytnutí finančních darů na materiálně technické dovybavení pro PČR, HZS a na 
motivační odměny MP na rok 2025, dle předložených žádostí.

Průběh hlasování:
PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL
4 4 0 0 0

Stanovisko KB bylo schvál

Předseda KB RMČ Praha 10

QF 42-02-07/03


